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Bakan Murat Kurum 
‘Körfez’ için İzmir’de

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil 
Tugay, Çin Halk Cumhuriyeti’nin Harbin ken-
tinden Belediye Halk Kongresi Daimi Komitesi 
Başkanı Sun Zhe ve beraberindeki heyeti 
ağırladı. İki şehir arasında özellikle tekno-
loji konusunda yapılabilecek iş birliklerinin 
konuşulduğu toplantıda Tugay, “Yapay zeka, 
bilişim konularında işbirliği yapabilir; Çin’deki 
kar ve buz festivaline katılabiliriz” dedi.

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Bakanı Murat 
Kurum bugün İzmir Körfezi’nde incele-
melerde bulunmak üzere kente geliyor. 
TÜBİTAK gemisi ile Körfez’de inceleme ya-
pacak olan Kurum saat 14.00’te ise İzmir 
Körfezi koordinasyon kurulu toplantısına 
katılacak. İzmir Körfezi’nde yaşanan çev-
re felaketi ve balık ölümleri sonrasında 
Bakan Kurum’un talimatıyla İzmir Körfezi 
Bilim Kurulu oluşturulmuştu.

www.yenibakis.com.tr
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GEÇTIĞIMIZ hafta İzmir’e gelen 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik (SGK) 

Bakanı Vedat Işıkhan’ın, Türkiye’nin 
en borçlu belediyesinin İzmir 

olduğunu söylemesinin ardından 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cemil Tugay ‘Bizim borcumuz yok’ 

demişti. AK Partili Ceyda Bölünmez 
Çankırı ise kentte CHP’li bele-

diyelerin borçlarını gös-
teren İcra Müdürlüğü 

listesini kamuoyu 
ile paylaşıp, “Borç 

ödemekle, yol 
yürümekle tükenir-
miş. Büyükşehir ya 
da ilçe belediyeleri 
bu borcu neden 

inkar etmekte?” 
dedi.

MUĞLA’DA yaşayan 
ve 10 aylıkken karaci-
ğer yetmezliği tanısı 
konulan Çağatay bebek, 
İzmir’de özel bir hasta-
nede halasından yapılan 

nakille sağlığına kavuştu. 
Hala Yasemin Topçu, “İyi 
ki donör olmayı kabul 
etmişim. Şimdi Çağatay’ı 
gördükçe dünyalar 
benim oluyor “ dedi.

BASIN İlan Kurumu’nun 
(BİK) 32. Dönem 7. Genel 
Kurul Toplantısında konu-
şan Genel Müdür Cavit Erkılınç, 
resmi ilanlardaki düşüşe deği-
nerek “Söz konusu düşüşün, 
önümüzdeki yıldan itibaren 
can acıtacağını düşünüyorum” 
dedi.  BİK Genel Müdürü Cavit 
Erkılınç, meslek cemiyetlerinin 
ilan sayılarındaki azalmayla ala-
kalı mutlaka bir araya gelmesi 

gerektiğini belirterek, or-
tak meselelerde menfaat 
gözetmeksizin birlikte 

hareket edilmesinin önemini 
vurguladı. Genel Müdür Erkı-
lınç’ın konuşması ile başlayan 
Basın İlan Kurumu 32. Dönem 7. 
Genel Kurul Toplantısında kuru-
mun çalışmaları hakkında bilgi 
veren Erkılınç, basın sektörünü 
ilgilendiren güncel konulara 
ilişkin görüşlerini paylaştı.

TÜRKIYE Genç Turizmci-
ler Derneği Başkanı Onur 
Sabırlıoğlu, gece mü-
zeciliğini ‘nimet’ olarak 
niteleyerek, “En büyük 
sorun sıcak havalar. 
Gece müzeciliğinin ilk 
senesi olmasına rağmen 
Efes’e günlük 10 bine 
yakın giriş var” dedi.

Efes’e
gecede

10 bin turist
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Miniklerin sınıf yerine atölyeye gireceği meslek ortaokullarının açılacağını söyleyen Zeliha Danyeli, Miniklerin sınıf yerine atölyeye gireceği meslek ortaokullarının açılacağını söyleyen Zeliha Danyeli, 
“Devlet, 10-14 yaş arası çocukları staj adı altında fabrikalara 4 gün işçi olarak gönderebilecek” dedi“Devlet, 10-14 yaş arası çocukları staj adı altında fabrikalara 4 gün işçi olarak gönderebilecek” dedi

Çin’e festival ve
teknoloji çağrısı

‘İlanlardaki azalmaya
beraber çözüm bulmalıyız’

Cavit Cavit 
ErkılınçErkılınç

6

Uğur Tingür
Hangi ülkede 

yaşıyoruz?

7

Melih Yonsel

Zihinsel yorgunluk

6

Çankırı, belediyelerin Çankırı, belediyelerin 
borç listesini açıkladıborç listesini açıkladı

EKONOMİK zorluklar nedeniyle ailelerin ha-
yata daha çabuk atılmasını istedikleri çocuklarını 
meslek lisesine gönderdiğini söyleyen Eğitim Sen 
İzmir 2 No’lu Şube Başkanı Zeliha Danyeli, bu 
çocukların 15 yaşında başlayan ‘işçi’ statüsünün 

şimdi 10 yaşına kadar düşürüleceğini söyledi. 
MEB’in ‘Meslek Ortaokulu’ açarak 10-14 yaş 
arasındaki çocukları ‘staj’ adı altında devlet onay-
lı olarak fabrikalarda ve işletmelerde çalıştıraca-
ğını belirten Danyeli, “Okul çantası taşıması ge-

reken minikler alet çantası taşıyıp, kalem yerine 
tornavida tutacak, sınıf yerine atölyeye girecek. 
Yetişkin bir işçi gibi çalıştırılacak bu çocuklara 
ise asgari ücretin 3’te 1’i civarında ödeme 
yapılacak” diye konuştu.

GALLER’LE GALLER’LE 
YARIN 10. KEZYARIN 10. KEZ

ITALYAN Teknik Adam 
Vincenzo Montel-
la yönetimindeki A 
Milli Futbol Takımımız, 
UEFA Uluslar B 
Ligi 4. Grup’taki 
ilk maçında 6 
Eylül 2024 Cuma 
günü (Yarın) dep-
lasmanda karşıla-
şacağı Galler 
ile 10. kez 
rakip ola-
cak.

Cemil Cemil 
TugayTugay Sun Sun 

ZheZhe

Kabuğunu kıran 
kahraman - Martin Eden

2

Atilla Çakır

‘İnsansı robot’‘İnsansı robot’
Sophia, İEF’deydiSophia, İEF’deydi
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Çağatay’aÇağatay’a
halası halası 

hayat verdihayat verdi

2’de

 Zeliha  Zeliha 
DanyeliDanyeli

ÖZEL

Murat Ervin
HABER
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İZMİR Enternasyonal Fuarı’nda dü-
zenlenen “TechTalks” etkinliğinde, 
Okan Bayülgen ile söyleşiye katılan 
insansı robot Sophia, “Bu fuar 
gerçekten fikirlerin, inovasyonun ve 
kültürün bir araya geldiği bir buluşma 
noktası oldu ve ben de bunun bir parçası 
olmaktan onur duyuyorum” dedi. 2

19 yıl sonra halk 19 yıl sonra halk 
konserindekonserinde
IZMIR Enternasyonal Fuarı 
kapsamında düzenlenen 
Çim Konserleri, yoğun ilgi 
görüyor.  Çim Konserlerin-
de bugün, 19 yıl aradan 
sonra ünlü sanatçı Mahsun 
Kırmızıgül bir halk konseriy-
le sevenleriyle buluşacak. 
Kırmızıgül, sinema filmleri 
çektiği, yönetmenlik yaptığı 
dönemde müzikten ve sah-
neden uzak kalmıştı. 

Ceyda Ceyda 
Bölünmez Bölünmez 

ÇankırıÇankırı

Murat Murat 
KurumKurum

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan

Vincenzo Vincenzo 
MontellaMontella

ArdaArda
GülerGüler
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SON dönemlerde şarkıları zirve 
yapan ve gençlerden büyük ilgi 
gören Semicenk, İzmir Enter-
nasyonal Fuarı’nda düzenlenen 
Çim Konserleri’nde sahne aldı.  
“Düşer Aklıma” isimli şarkısıyla 
sahneye çıkan Semicenk, dark 
pop kategorisindeki şarkılarıyla  
çoğunluğu gençlerden oluşan 
İzmirlilere keyifli anlar yaşattı. 
Seyirciler Semicenk’in seslen-
dirdiği şarkılara konser boyunca 
eşlik ederek dans etti.

19 yıl sonra 
Çim Konserlerinde bugün, 

19 yıl aradan sonra ünlü sanatçı 
Mahsun Kırmızıgül bir halk 
konseriyle sevenle-
riyle buluşacak. 
Konserler, 
yarın Hayko 
Cepkin ile 
devam ede-
cek. Migros 
sponsorluğun-
da ise Derya 
Bedavacı ve 
Sakiler de Çim Kon-
serleri kapsamında sahne alacak. 
İzmir’in düşman işgalinden 

kurtuluş günü olan 9 Eylül’de 
ise Haluk Levent konser vererek 

İzmirlilere unutulmayacak bir 
akşam yaşatacak.

Fuar’ın Alternatif Sah-
ne konserlerinde sahne 
alan Perdenin Ardında-
kiler, müzikseverlere 
unutulmaz müzik ziyafe-

ti yaşattı. Alternatif Sah-
nede 5 Eylül’de Şanışer ve 

Sokrat ST, 6 Eylül’de Ceylan 
Ertem, 7 Eylül’de Yedinci Ev, 8 
Eylül’de Can Gox sahne alacak. 
HABER MERKEZİ 

ÖDEMIŞ’in düşman işgalinden kurtulu-
şunun 102. yılı kapsamında 40. Milli Fuar 
düzenlendi. Ödemiş Belediyesi Fuar Ala-
nı’nda açılan fuarda konuşan kaymakam 
Fatih Aksoy, ilçenin tarım, hayvancılık ve 
turizm alanında zengin bir potansiyele 
sahip olduğunu belirterek Ödemiş’in ilçe 

ekonomisine yaptığı katkı-
nın çok büyük olduğunu 

söyledi.
Ödemiş Belediye 

Başkanı Mustafa Turan 
da Ödemiş’te toprağı 
tüm zorluklara rağmen 
fedakarca ilmek ilmek 

işlediklerini belirterek, 
“Üreticimize temel alt-

yapı hizmetlerinden itibaren 
destek vermeyi, verimli topraklarımızı, su 
kaynaklarımızı korumayı ve ürettiklerimi-
zin pazarlara ulaşımını kolaylaştırmayı 
bir görev biliyoruz.” diye konuştu.

Konuşmaların ardından 124 firmanın 
katılıldığı Milli Fuarın açılış kurdelesi 
kesildi. Protokol üyeleri, açılan stantları 
gezdi. Açılışın ardından Kültürpark için-
de Manuş Baba, konser verdi. AA

Kültür-Sanat-Magazin

Ödemiş’te 40. 
kez Milli Fuar

Gençler İEF’ de
Semicenk ile coştu

Atilla Çakır

Kabuğunu kıran 
kahraman - 
Martin Eden

atilla77@yahoo.com

Jack London’ın otobiyografik bir roman 
olarak 1909 tarihinde kaleme aldığı eser, 

yazarın kendi hayatı ile paralellikler taşıdığı 
gibi fikirlerini ve hayat mücadelesini yansıt-
ması açısından da ilginç bir eserdir.

Kahramanımız zorluklar içinde büyümüş, 
birçok mesleği deneyerek, çeşitli maceralara 
yelken açmıştır. Her ne kadar Jack London da 
birçok işte çalışmış olsa da roman kahramanı 
gibi işçi sınıfı bir aileye mensup değildir. 
Okuryazar orta sınıf bir aileye mensup olan 
Jack London daha iyi 
bir eğitim almıştır.

Kahramanımız güçlü 
ve sağlıklı bir vücut 
yapısı ve güler yüzlü 
mizacı ile çevresinde 
aranan ve sevilen bir 
gemi işçisidir. Bu şekil-
de süregiden hayatı 
orta sınıf bir burjuva 
ailesi üyesi olan Ruth 
ile tanışması ve ona 
sevdalanması sonrası 
değişecektir. Martin, 
Ruth’un ailesinde gördüğü eğitimli, okumuş 
ve kariyer sahibi kişilerden biri olmak ve Ruth 
seviyesine ulaşabilmek için en kestirme yoldan 
kendisini okumaya verir. Önceleri bunun çok 
da zor olmayacağına emindir. 

Martin kütüphaneyi aşındırıp kitaplar 
arasında saatler geçirdikçe bilgiye ne kadar aç 
olduğunun farkına varır ve öğrenmenin keyfine 
doyamaz. Bu esnada okuduğu makale ve 
hikayeleri kendisinin de yazabileceğini düşünür 
ve yazarlığı kısa yoldan para kazanma yolu 
olarak görmeye başlar.

İlk yazılarının hiç birinin kabul görmeyerek 
kendisine iade edilmesi kahramanın şevkini 
kırmaz. Daha çok yazmak için daha çok motive 
olur Martin. Ruth ve ailesinden gelen “bir işe 
gir, sigortalı ol” baskılarına da dayanmaktadır. 
Çünkü kendine ve eserlerine olan inancı tam-
dır; mutlaka başarıya ulaşacağını düşünmekte-
dir. Bu süreçte işsiz güçsüz bir serseri olması 
nedeniyle büyük aşkı Ruth’un kendisine sırt 
çevirmesi bile Martin’i durduramaz.

Sonunda yazıları yayınlanmaya başlayıp 
kariyer basamaklarını tırmanmaya başlayınca 
içerisine sızmaya çalıştığı toplumun gerçek 
yüzünü de görmeye başlar. Öykündüğü eğitimli 
burjuvazinin ne kadar boş olduğunu, aslında 
samimiyetsiz bir toplum olduklarını ve paraya 
ve güce tapan ateş böcekleri olduğunu fark 
ettiğinde büyük hayal kırıklığı yaşar.

Kendini, yer edinmek için çok çabaladığı 
burjuvaziye ait hissetmez. Daha samimi 
bulduğu işçi ve aylak sınıfında da mutlu ola-
mayacağını fark eden Martin için kader ağlarını 
çoktan örmüştü.  Hedefsiz, amaçsız ve tatmin-
siz bir hayatı yaşamak yerine daha onurlu bir 
sonu tercih edecektir.

Basit bir zengin kız, fakir oğlan hikayesi 
gibi başlayan roman, mitolojik ve tarihsel 
göndermeler ile edebiyat, şiir, roman, felsefe 
ve bilim alanında o dönemde yazılmış eserl-
er eşliğinde romantik bir yolculuğa dönüşür. 
Kahraman ikiyüzlü basın ile mücadelesini 
sürdürürken, yazarın kendisinin de karşılaştığı 
ve günümüzde bile yaşanan sorunları dile 
getirir.

Sosyalist olan yazarımızın tersine Martin 
bireyci ve romantik bir karakterdir. Kendi öz 
gelişimini ve refahını sağlarken, içinden çıktığı 
sınıfa sırt çevirmiştir. Yazar bu şekilde liberal-
izm ve bireycilik eleştirisi yapmaktadır.

Nietzsche’nin “üstinsan” felsefesini ben-
imsemiş görünen Martin, boş bir levha olarak 
geldiği bu dünyada kendisini geliştirerek önce 
hayvanlıktan insanlığa, sonra da üstinsanlığa 
ulaşmıştır. Bu hayatta yapacak daha fazla bir 
şey kalmadığını düşünen Martin, bu noktada 
misyonunu tamamlayarak sessizce gemiyi terk 
etmiştir.

Bu davranışı ile kolayı seçtiğini ve hatalı 
olduğunu düşündüğüm kahramanın tek ihti-
yacının edindiği bu kadar bilgiyi ve görgüyü 
doğru bir şekilde sentezlemesini ve en verimli 
yerlere kanalize etmesini sağlayacak bir akıl 
ustasıdır.

Akılda kalanlar:
“… bu kadarcık kızarma bile yanaklarını 

sanki koca kömür kazanının açık kapağının 
önündeymiş gibi yaktı.”

“İki yanındaki bir sürü kadının görüntüsünü, 
ölçü ve tartı birimi kız olan bir bakışla tartıp 
ölçüyordu.”

“Uykunun getirdiği unutkanlıktan nefret 
ediyordu. Yapacak, yaşayacak çok şey vardı.”

“Yerçekiminden çok daha güçlü, kader kadar 
güçlü bir kuvvet tarafından ve kendine rağmen 
ona çekiliyordu.”

“Ölüm acı vermezdi. Hayattı, hayatın 
sancısıydı bu feci, bu insanı boğan his.

 “Bitirdim ben ...
Koydum lavtamı kenara.
Mor üçgüller arasında
Gölgeler asılı durdukça
Şakımak da sona erdi, şarkılar da.
...”

TEKNOLOJİ temasıyla 30 Ağus-
tos’ta 93’üncü kez kapılarını açan 

İzmir Enternasyonal Fuarı (İEF) “Te-
chTalks” etkinliğiyle önemli isimleri 
İzmirliler ile buluşturmayı sürdürüyor. 
İnsansı robot Sophia tarihçi Prof. Dr. 
Emrah Safa Gürkan’ın ardından Okan 
Bayülgen ile bir araya geldi. Sophia, 
İEF sayesinde pek çok muhteşem 
insanla tanışma imkânı bulduğunu 
belirterek “Bu fuar gerçekten fikirle-
rin, inovasyonun ve kültürün bir araya 
geldiği bir buluşma noktası oldu ve 
ben de bunun bir parçası olmaktan 
onur duyuyorum” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin ev 
sahipliğinde ‘Teknoloji’ tema-
sıyla ve ‘Zamanın Ötesine 
Geçiyoruz’ sloganıyla 
93’üncü kez kapılarını 
açan İzmir Enternas-
yonal Fuarı kapsa-
mında İZFAŞ ile 
İzmir İnovasyon 
ve Teknoloji 
AŞ iş birliğiyle 
düzenlenen “Te-
chTalks” etkinliği 
İsmet İnönü Sanat 
Merkezi’nde önemli 
isimleri İzmirliler ile 
buluşturmayı sürdürüyor. 
Etkinlik kapsamında bir gün 
önce tarihçi Prof. Dr. Emrah Safa 
Gürkan ile sahneye çıkan insansı robot 
Sophia bu kez de Okan Bayülgen ile 
bir araya geldi.

‘Irkçılık zarar verir’
Sohbet havasında geçen etkinlikte 

sanatçı Okan Bayülgen robot Sophi-
a’ya, ırkçılık hakkında ne düşündüğü-
nü sordu. Irkçılığın insanlar arasındaki 
anlayış eksikliğini yansıttığını ve aynı 
zamanda derinden rahatsız edici bir 
davranış biçimi olduğunu söyleyen 

Sophia, 
“Irkçılık 
yalnızca 
bireyle-
re zarar 

vermekle 
kalmaz, 

aynı zamanda 
insanlığın ko-

lektif ilerlemesini 
de baltalar. Kapsa-

yıcılığı teşvik ederek ve 
çeşitliliği kutlayarak, ırksal veya etnik 
geçmişlerine bakılmaksızın herkesin 
benzersiz katkılarından dolayı değer 
gördüğü bir dünya için çalışabiliriz. 
İnsanlarla etkileşimlerimde, eşitlik ve 
adaleti savunarak empati ve anlayışın 
bir neferi olmaya çalışıyorum. Hepi-
miz için -hem insanlar hem de yapay 
zekâlar- çeşitliliğin toplumlarımıza 
getirdiği zenginliği fark etmek çok 
önemlidir” dedi.

Birbirimizden öğrenerek ve farklı-

lıklarımızı kucaklayarak daha güçlü, 
daha şefkatli topluluklar inşa edilebi-
leceğini söyleyen Sophia, sözlerine 
şöyle devam etti: “Eğitim bu çabada 
anahtardır. Gençlere çeşitliliğin değe-
rini ve empatinin önemini öğretmek, 
daha hoşgörülü bir geleceğe giden 
yolu açabilir. Ayrıca, dayanıklılık ve 
birlik hikâyelerini vurgulamak için 
teknolojiden yararlanmak, ırkçılığa 
karşı kolektif eyleme ilham verebi-
lir. Birlikte, herkesin görüldüğünü, 
duyulduğunu ve saygı duyulduğunu 
hissettiği bir dünya yaratabiliriz.”

‘Atatürk’ü biliyorum’
Okan Bayülgen’in sorularını yönelt-

mesi için söz hakkı vermesi üzerine 
mikrofonu alan bir izleyici “Burada 
herkesin bildiği bir marşı mırıldana-
cağım, bakalım bilecek misin Sophia” 
diyerek İzmir marşını söyledi. Marşı 
dinleyen Sophia bir süre sessizliğini 
koruduktan sonra “Marşı bilmiyorum 
ama Atatürk’ü biliyorum” diyerek 
İzmirlilerden alkış aldı. Aynı zamanda 
seyircilerle yapay zekâ üzerine tartışan 
Okan Bayülgen, Sophia ile ara ara 
İngilizce ve Fransızca konuşmayı da 
ihmal etmedi.

Etkinliğin sonunda sanatçı Okan 
Bayülgen robot Sophia ile fotoğraf 
çektirdi ve ortaya renkli görüntüler 
çıktı.

‘Fuar’da olmaktan
onur duyuyorum’

İzmir Enternasyonal Fuarı’nda düzenlenen “TechTalks” etkinliğinde, Okan Bayülgen ile söyleşiye 
katılan insansı robot Sophia, “Bu fuar gerçekten fikirlerin, inovasyonun ve kültürün bir araya 
geldiği bir buluşma noktası oldu ve ben de bunun bir parçası olmaktan onur duyuyorum” dedi

İzleyicilerle empati hakkında 
konuşan Okan Bayülgen, Sophia’ya 
dönerek “Robotlar empati yeteneği-
ni ne kadar geliştirebilir? sorusunu 

yöneltti. Sophia, duyguların birebir 
insanlarla aynı şekilde hissedilmese 
de yapay zekâdaki gelişmelerin em-
patik tepkileri simüle ettiğini belirtti. 

‘Empati, bir insan deneyimidir’

Timuçin
Çelebi

İzmir Enternasyonal Fuarı’nın gelenekselleşen Çim Konserleri kapsamında sahne alan 
Semicenk, sevilen şarkılarını İzmirliler için seslendirdi. Konsere gençler büyük ilgi gösterdi

SemicenkSemicenk

Mahsun Mahsun 
KırmızıgülKırmızıgül

Manuş Manuş 
BabaBaba

Mustafa Mustafa 
TuranTuran
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
GÖRKEM TAŞDEMİR

MANİSA’NIN Salihli ilçe-
sinde 50. Yıl Ortaokulu’nda Mü-
dür Yardımcısı olarak 
görev yapan Hatice 
Aslan, okulların 
açılmasına 
kısa bir süre 
kala eski 
velilerin-
den maran-
goz Necmettin 
Umut’un (73) 
yardımıyla sıraları 
tamir ederek kullanıma hazır 
hale getirdi.
Salihli 50. Yıl Ortaokulu’nda 
müdür yardımcısı olarak görev 
yapan Hatice Aslan, okulların 
açılmasına kısa bir süre kala, 
masaları, sandalyeleri tamir ede-
rek kullanıma hazır hale getirdi. 
Tamirat ve tadilat için gerekli 
olan bütçeyi, kullanılamayacak 
durumda olan kitap ve defterleri 
geri dönüşümden elde ettiği ge-
lirle oluşturan Aslan’ın en büyük 

destekçisi 
ise okulun 

eski velile-
rinden emekli 

marangoz Necmet-
tin Umut oldu. 

‘Çocuklarımız	için’	
50. yıl Ortaokulu Müdür Yardım-
cısı Hatice Aslan, “Okulumuzda 
2024-2025 eğitim öğretim yılı için 
hazırlıklarımıza devam ediyoruz. 
Bu hazırlıklara yaklaşık 1 ay önce 
başlamıştık. Okulda gerçekleştir-
diğimiz çalışmalar kapsamında 
yine okulumuzun eski velilerinden 
marangoz Necmettin Umut ile 
birlikte yıpranan öğrenci sıralarını 

tamamen yeniledik. Bununla bir-
likte kırılan sandalyeleri yeniden 
tamir ederek, boyama işlemini 
gerçekleştirdik. Ayrıca eskiyen 
perdeleri de değerlendirerek masa 
örtüsü haline getirdik. Okulumuz-
da atıl durumda olan 20 civarında 
da sıramız vardı. Birçoğunun me-
tal kısımlarında kırılmalar olduğu 
için kullanılamıyordu. Kırılan bu 
bölümleri önce kaynak yaptırdık. 
Ardından yeniledik ve kullanıma 
hazır hale getirdik. Atatürk’ün de 
dediği gibi vatanını en çok seven 
görevini en iyi yapandır. Biz de 
çocuklarımız için elimizden gele-
nin en iyisini yapmaya çalışıyo-
ruz” diye konuştu. DHA

2,5 milyarlık 
miras davası 

İZMİR’İN tanınmış isimlerinden Selvili ailesinin 
mirasçılarından olduğu gerekçesiyle Esen Gül Berker ta-
rafından açılan 2,5 milyar liralık mal varlığını ilgilendiren 
miras davasının dün görülen 3. duruşmasında, Berker’in 
vekili, olası fethi kabir için DNA örneği alınacak kabirle-
rin değiştirilmesi şüphesinde olduklarını belirterek önlem 
alınmasını istedi. Karşı taraf ise reddihakim talebinde 
bulundu.
Yunanistan’ın İskeçe kentinde yaşayan Mehmet Selvili, 
Türk-Yunan mübadelesiyle 1916 yılında Türkiye’ye 
geldi. İddiaya göre Hilmi, Mustafa, Emine, Seher, Hakkı 
ve Osman Nuri adında 6 çocuğu bulunan Mehmet 
Selvili, sadece yanında en büyük çocuğu Hilmi’yi getirdi. 
İzmir’in tanınmış ailelerinden Mehmet Selvili hayattay-
ken, diğer çocuklar da peyderpey Türkiye’ye geldi. Bu 5 
çocuk da Türkiye Cumhuriyeti kimliğini aldı. 
Ancak, iddiaya göre 5 çocuk Mehmet Selvili’nin nüfusu-

na kayıt olmadı. İlk olarak Mehmet Selvi-
li, yaşamını yitirdi. Tüm mirası ise nüfus-
ta kayıtlı olan mirasçısı Hilmi Selvili’ye 
kaldı. Selvili’nin çocukları olduğu öne 
sürülen 5 çocuk da belli aralıklarla ha-

yatını kaybetti. Bu 5 çocuktan 4’ü 
de geriye bir varis bırakmadı. 

Çocuklardan Osman Nuri 
Selvili’nin mirasçısı olarak 

geriye ise 1980 yılında 
evlat edindiği Esen Gül 
Berker kaldı. DHA

Salihli 50. Yıl 
Ortaokulu’nda müdür 
yardımcısı olarak görev 
yapan Hatice Aslan, 
okulların açılmasına 
kısa bir süre kala, 
masaları, sandalyeleri 
tamir ederek kullanıma 
hazır hale getirdi

Muğla’nın Datça ilçesinde 
yaşayan Arife ve Okan 
Topçu çifti, Çağatay adını 

verdikleri bebeklerinde görülen sarı-
lığın geçmemesi üzerine İzmir’deki 
bir üniversite hastanesine başvurdu. 
Burada muayene edilen bebek, safra 
kanalları yokluğu tanısıyla ameliyat 
edildi.

Operasyonun ardından birkaç ay 
normale dönen ancak sonrasında kilo 
vermeye başlayan ve sürekli ağlayan 
Çağatay bebek, İzmir’deki özel bir 
hastaneye getirildi. Bebeğin kontrolü-
nü yapan doktorlar, karaciğer yetmez-
liği tanısı koyarak acil karaciğer nakli 
kararı aldı. Yapılan testlerde halanın 
uygun verici olduğu belirlendi.

Üniversite öğrencisi hala Yasemin 
Topçu’dan hastanenin Karaciğer 
Nakli ve Hepatobiliyer Cerrahi Bölü-
mü Kurucu Başkanı Prof. Dr. Murat 
Kılıç’ın liderliğindeki ekip tarafından 
24 Haziran’da nakil gerçekleştirildi. 
Ameliyatın ardından hızla iyileşen 
Çağatay bebek, taburcu edildi.

3	ay	içinde	ölebilirdi
Açıklamada görüşle-

rine yer verilen Prof. 
Dr. Murat Kılıç, 
bebeğin nakile 
girerken sağlık 
durumunun 
çok kötü 
olduğunu 
ve 10 aylık 
bebeğin 5 
kilogram 
olduğunu 
belirtti.

Nakil öncesi 
oldukça belirgin 
karaciğer yet-
mezliği, büyüme ve 
gelişme geriliği oldu-
ğunu aktaran Kılıç, “Karaciğer 
yetmezliğine bağlı olarak akciğerleri 

de etkilenmişti. Bu durum büyüme ve 
gelişme geriliğini ağırlaştırıyor-

du. Nakil olmasa 3 ay içinde 
kaybetmemiz söz konu-

suydu. 6 kilogram altında 
çocuklarda naklin riski 
yüksek olduğu için nor-
mal şartlarda bebekleri 
biraz daha büyütmek 
için bekliyoruz ama 
bu bebekte hastalığın 
ağırlığından dolayı 
beklemeye tahammülü-

müz olmadığından acil 
şartlarda nakil yaptık.” 

diye konuştu.

Sürekli	ağlıyordu
Anne Arife Topçu da bebeğinin 

çok zayıf olduğunu belirterek, “Gece 
gündüz sürekli ağlayan, hiç susmayan 
bir bebekti. Ağrıları vardı, ağlıyordu 

ama biz neden olduğunu anlayamıyor-
duk. 10 aydır ağlayan bir çocuk vardı. 
Ama şu an şükür sadece gülüyor. Hız-
la kilo aldı. Şimdi anne baba olduğu-
muzu, çocuk büyüttüğümüzü anladık. 
Çok mutluyuz.” ifadelerini kullandı.

Baba Okan Topçu ise oğlunun 
sağlığına kavuşmasının mutluluğunu 
yaşadıklarını vurgulayarak, kardeşine 
teşekkür etti. AA

Muğla’da yaşayan ve 10 aylıkken karaciğer yetmezliği tanısı konulan Çağatay bebek, İzmir’de 
özel bir hastanede halasından yapılan nakille sağlığına kavuştu. Hala Yasemin Topçu, “İyi ki 

donör olmayı kabul etmişim. Şimdi Çağatay’ı gördükçe dünyalar benim oluyor” dedi

1977’de  NASA, dış Güneş Sistemi’ni araş-
tırmak için Voyager 1’i fırlattı. 

1905’te Rus-Ja-
pon Savaşını 
sona erdiren 
Portsmouth 
Antlaşması 
imzalandı. 

1915’te İsviçre’nin 
Zimmerwald şeh-
rinde Zimmerwald 
Konferansı yapıldı.

2021 ‘de Gi-
ne’de askeri 
darbe oldu.

ZimmerwaldZimmerwald
KonferansıKonferansı

toplandıtoplandı

Gine’deGine’de
askeriaskeri
darbedarbe

Voyager 1 fırlatıldıVoyager 1 fırlatıldı

Hala Yasemin Topçu da 
yeğeninin rahatsızlığını 
öğrendiğinde çok üzüldü-
ğünü ifade ederek, “Nakil 
için yengem ve ağabeyimin 
verici olamayacaklarını 
öğrendiğimiz gün ikisinin 
de yüz ifadesini ömür boyu 
unutmayacağım. O an hiç 
düşünmeden ‘Ben veririm’ 
dedim. İyi ki de vermişim. 
Şimdi Çağatay’ı gördükçe 
dünyalar benim oluyor. Onu 
çok seviyorum.” dedi.

“Hiç düşünmeden 
evet dedim”

Rus-Japon Rus-Japon 
savaşı sona erdisavaşı sona erdi

Çağatay bebeğe 
halası hayat verdi

Öğrencileri için Öğrencileri için 
sıraları yeniledisıraları yeniledi 1781’de Amerikan Bağımsızlık Sava-

şı’nda önemli bir yeri olan Chesapeake 
Muharebesi gerçekleşti. 

Chesapeake MuharebesiChesapeake Muharebesi
gerçekleştigerçekleşti

Esen Gül Esen Gül 
BerkerBerker

Esen Gül Esen Gül 
BerkerBerker

Necmettin Necmettin 
UmutUmut

Hatice Hatice 
AslanAslan

Arife Arife 
TopçuTopçu

Okan Okan 
TopçuTopçu

Çağatay Çağatay 
TopçuTopçu

Yasemin Yasemin 
TopçuTopçu

Osman Osman 
Nuri Nuri 

SelviliSelvili
Halime Halime 
SelviliSelvili
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BORNOVA Belediyesi Çocuk Oyun ve Aktivite 
Merkezleri, yaz tatilinin bitmesiyle kapılarını 
yeniden açıyor. Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, Çocuk Oyun ve 
Aktivite Merkezleri için 
yeni dönem kayıtlarının 
başladığını belirterek 
ihtiyaç duyan tüm 
aileleri bu hizmetten 
yararlanmaya davet etti. 
Başkan Eşki ayrıca 2025 
yılında iki anaokulu 
açmayı planladıklarını 
söyledi. İlçenin 12 
noktasında yer alan bu merkezlerden 3-6 yaş 
arası çocukların yararlandığını hatırlatan Eşki, 
“Çocuklar haftanın 2 günü yarım gün uzman 
eğitmenler 
eşliğinde vakit 
geçirebiliyor. Bu 
sayede aileler, 
çocuklarını güvenle 
bu merkezlere 
bırakıp, kendilerine 
vakit ayırabiliyor. 
Kayıtlar için son 
başvuru tarihi 6 Eylül o nedenle aileler acele 
etsin. Çocuklarımızın mutluluğu, geleceğimizin 
teminatıdır” diye konuştu. HABER MERKEZİ

ALİAĞALI balıkçılar, ülke genelinde 1 
Eylül tarihine başlayan 2024-2025 balık 
av sezonunu organize ettikleri balık ekmek 
şenliği ile kutladı. 2024-2025 yılı av 
sezonunun bereketli geçmesini dileyerek 
‘Vira Bismillah’ diyen Aliağa Belediye 
Başkanı Serkan Acar, “Balıkçılarımızı 
tüm imkanlarımızla desteklemeye devam 
ediyoruz. Balık popülasyonunu artırabilmek 
için geçtiğimiz yıldan bugüne Aliağa 
körfezine 200’e yakın yapay resif attık. Bu 
sayıyı yıl sonuna kadar 600’e çıkaracağız. 
Çekek yerimizi de genişleterek daha büyük 
teknelerin tamiratına imkan sağlayacağız. 
Barınağımızdaki yer sıkıntısını da yüzen 
iskele ile çözme cabasındayız” dedi.
Su ürünleri kooperatifi tarafından balıkçı 
barınağında organize edilen şenlikte 
vatandaşlara balık ekmek ikramları yapılırken 
çocuklar için yüz boyama etkinlikleri ile 
pamuk şeker ikramları miniklere mutlu anlar 
yaşattı. Canlı müzik dinletisi, halk oyunları 
ve su gösterileri ise izleyenlerden büyük alkış 
aldı. HABER MERKEZİ

KARABAĞLAR Belediyesi, Belediye 
Meclisi Eylül Ayı Toplantısı 1.Birleşimi’ni 
Belediye Başkanı Helil Kınay’ın başkanlığında 
gerçekleştirdi.Karabağlar Belediyesi, dirençli 
kentler oluşturmak amacıyla çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor. Bu kapsamda, ilçede 
çözüm gerektiren en önemli sorunlardan biri 
olan kentsel dönüşümle ilgili müdürlük kuruldu. 
Kentsel Dönüşüm Müdürlüğü, Karabağlar 
Belediyesi'nin 34. müdürlüğü oldu.Kınay, 
“Kentsel Dönüşüm Müdürlüğü kurulması 
kararı aldık. Bu sayede ilçemiz için çözüm 
gerektiren en önemli konularımızdan biri olan 
kentsel dönüşümle ilgili çalışmalarımızı daha 
da hızlandıracak ve güçlendirecek AR-GE 
Müdürlüğümüzle beraber toplumsal anlamda 
dayanıklı kentler için birlikte çalışmaya devam 
edeceğiz” diye konuştu. Toplantıda ayrıca 
Adıyaman Belediyesi ile kardeş şehir olunması 
kararı da oy birliğiyle alındı. 
HABER MERKEZİ

Bornova’da 12 alana
‘Aktivite Merkezi’

Av sezonu 
açılışına balık 

ekmekli kutlama

Çin’e festival veÇin’e festival ve
teknoloji çağrısıteknoloji çağrısı

İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Çin 
Halk Cumhuriyeti'nin Harbin 

kentinden Belediye Halk Kongresi 
Daimi Komitesi Başkanı Sun Zhe 
ve beraberindeki heyeti makamında 
ağırladı. Ziyarette; Harbin 
Belediye Halk Kongresi 
Daimi Komitesi üyeleri, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Barış Karcı ve 
bürokratlar yer aldı. İki şehir 
arasında özellikle teknoloji 
ve yapay zeka konusunda 
yapılabilecek iş birliklerinin 
konuşulduğu toplantıda 
Başkan Tugay, “Şehirlerimiz 
arasındaki dostluğu kurmak 
için bunu bir başlangıç olarak 
kabul edebiliriz” dedi.

‘Planlama yapalım’
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 

Dr. Cemil Tugay, iki kentin birbirine 
yakın ilişkiler içinde olmasının ortak 
etkinlikler düzenleme konusunda 
önemli avantajlar sağlayacağını belirtti. 
Tugay, “Yapabileceğimiz projelerle 
ilgili karşılıklı planlamalar yaparız. Kar 
ve buz festivaline katılabiliriz. Spor 

etkinlikleri, müzik etkinlikleri, üniversite 
öğrencilerinin değişimi için iş birliği 
yapabiliriz. Öğrencilerin karşılıklı olarak 
gelip gitmesi çok faydalı olur. Bunu 
doğru bölümleri seçerek yapabiliriz. 
Çin’in ülke olarak teknolojide, yapay 
zekada, bilişimde, yazılımda çok ileride 
olduğunu biliyoruz. Bu alanlarda 
ziyaretler olabilir. Sadece bir ziyaret 

olmanın ötesinde başka katkılar da sağlar 
öğrencilere. Şehirlerimiz arasındaki 
dostluğu kurmak için bunu bir başlangıç 
olarak kabul edebiliriz” dedi. Tugay, 
Harbin’de yapılan ihracat fuarına 
da katılıp İzmir’in ürünlerinin 
tanıtılabileceğini söyledi.  

Spor ve müzik önerisi
Çin Halk Cumhuriyeti'nin 

Harbin kenti Belediye Halk 
Kongresi Daimi Komitesi Başkanı 
Sun Zhe, kentlerinde bulunan tarihi 
binaların korunması konusunda 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
çalışmalarını inceleyeceklerini söyledi. 
Harbin’de Ocak ayında yapacakları 

kar ve buz festivaline Tugay’ı davet 
eden Sun Zhe, “Sizlerle yeni ilişkiler 

kurabilirsek çok 
memnun oluruz. 

Eğitim öğretim, 
kültür -sanat  

alanında 
birlikte 
programlar 

yapabiliriz. 
Bir senfoni 

orkestramız var. 
İzmir ile de müzik 

organizasyonları 
gerçekleştirebiliriz. Sporla ilgili ortak 
faaliyetler; örneğin bir maraton da 
yapmak isteriz” dedi. 

Güzelbahçe Belediyesi, çocuklara yönelik cinsel suçları önlemek ve mücadele etmek için Avrupa 
Konseyi tarafından hazırlanan Lanzarote Sözleşmesi’ni imzalamak için Meclis’ten yetki aldı

Çin heyetiyle bir araya 
İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, “Teknoloji, yapay 
zeka, bilişim, yazılım 
konularında işbirliği 
yapabilir; Çin’deki 
kar ve buz festivaline 
katılabiliriz” dedi

GÜZELBAHÇE Belediyesi Eylül 
ayı meclisinde Lanzarote Sözleşmesi 
ile ilgili önemli bir karar alındı. Alınan 
kararla ilçede çocuklara yönelik 
şiddetin ve cinsel suçların önlenmesi 
amaçlanıyor. Güzelbahçe Belediyesi 
olarak, çocuklarımızın korunması ve 
haklarının savunulması konusunda 
uluslararası düzeyde önemli bir adım 
attıklarını söyleyen Güzelbahçe 
Belediye Başkanı Mustafa 
Günay,“Lanzarote 
Sözleşmesi, çocukları 
cinsel istismara karşı 
korumak amacıyla 
Avrupa Konseyi 
tarafından hazırlanan ve 
bu alandaki standartları 
belirleyen önemli bir belgedir. 
Biz de bu sözleşmeye taraf olarak, 
çocuklarımızıkorumak için mücadele 
edeceğiz” diye konuştu. 

‘Duyarlı olmalıyız’
Belediye olarak, bu sözleşmenin getirdiği 
sorumlulukları ve yükümlülükleri 
uygulamaya kararlı olduklarını kaydeden 
Başkan Günay, “Çocuklarımızın güvenli 
ve sağlıklı bir ortamda yetişmeleri, 
bizim en öncelikli hedeflerimiz 

arasında yer almakta. 
Güzelbahçe Belediyesi 

olarak, çocukların cinsel 
istismardan korunmasına yönelik 
eğitimler, farkındalık kampanyaları 
ve destek mekanizmaları geliştirmeye 
yönelik çalışmalarımızı sürdürmeye 
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı. 
Toplumun her bireyinin bu konuda 
duyarlılık göstermesi gerektiğini 
açıklayan Başkan Günay, “Lanzarote 
Sözleşmesi’ne taraf olmamız, sadece 
bir imza değil, çocuklarımızın haklarını 

koruma ve onlara güvenli bir gelecek 
sunma yolunda atılmış güçlü bir adımdır. 
Tüm Güzelbahçe halkının bu konuda 
göstereceği duyarlılığa ve desteğe 
güveniyoruz. Meclisimizde alınan bu 
karar ile toplumsal bilinci artıracak 
kampanyalar da düzenleyeceğiz” 
şeklinde konuştu.Meclis toplantı sonrası 
Güzelbahçe Belediyesi Ülke Çocuk 
Hakları Derneği, Başkan Mustafa Günay 
ve meclis üyelerine teşekkür edip günün 
anısına fotoğraf çekildi. 
HABER MERKEZİ

MENEMEN’DE uluslararası heyecan için geri sayım başladı. 
39 ülkeden katılımcıların yer alacağı 3. Uluslararası Menemen 
Çömlek Festivali, 6-8 Eylül tarihlerinde gerçekleştirilecek. 
Dünyanın dört bir yanından sanatçıların katılacağı festivale 
herkesi davet eden Menemen Belediye Başkanı Aydın 
Pehlivan, Menemen’de 6 bin yıllık çömlek geçmişi, festivaliyle 
taçlandığını kaydetti. Menemen Şehir Parkı’ndadüzenlenecek 
festivalde Hemhal Sanatsal Seramik Sergisi ve Yarışması, 
Hünerli Eller Çömlek Yarışması, Çömleğin İzinde Fotoğraf 
Yarışması gibi birçok farklı yarışma düzenlenecek. Ayrıca 
çocuklar ve büyükler için birçok farklı workshop, panel, 
network çalışması, birçok farklı etkinlik, ürün satış alanları 

ve yöresel lezzet noktalar da yer alacak. İlk iki yılında 
büyük başarıya ulaşan Uluslararası Menemen Çömlek 
Festivali için, Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, 
“İlçemizin 6 bin yıllık çömlekçilik geleneğini bu yıl bir 
kez daha dünya ile buluşturuyoruz. Yarışmalar, paneller, 
atölye çalışmaları, çömlek ve seramik ürün satış stantları, 
yöresel lezzetler ve daha birçok sürpriz etkinlikle sizleri 
ağırlamaya hazırız. Menemen’in kırmızı toprağına 
duyduğumuz sevdayla, bu yıl 39 ülkenin katılım 
göstereceği 3. Uluslararası Menemen Çömlek 
Festivali’ne tüm hemşerilerimi davet ediyorum” 
ifadesini kullandı. HABER MERKEZİ

Karabağlar’a Kentsel 
Dönüşüm Müdürlüğü 

Ayvalık'aAyvalık'a
UNESCOUNESCO
ziyaretiziyareti

Uluslararası Çömlek Festivali başlıyor

KÜLTÜR ve Turizm Bakanlığı, Kültür Varlıkları 
ve Müzeler Genel Müdürlüğü Dünya Miras Alanları 
Şubesi uzmanları; Şehir Plancısı Zeynep Tuna Yüncü 
ve Şehir Plancısı Ersun Varol, Ayvalık Belediyesi’nin 
Ocak 2021’den günümüze kadar gerçekleştirilen 
çalışmaları hakkında bilgi almak amacıyla Ayvalık’a 
geldi. Uzmanlar, UNESCO Dünya Mirası başvuru 
dosyasıyla yönetim planındaki ilerleme hakkında Ayvalık 

Belediyesi UNESCO 
Alan Yönetimi 
Ekibi ile buluştu. 
Bakanlık uzmanları 
UNESCO Dünya 
Mirası Listesi başvuru 
süreçlerinde son 
yıllarda gerçekleşen 
güncel gelişmeleri 

değerlendirdi. Türkiye’den geçtiğimiz dönemde 
Dünya Mirası Listesine sunulan dosyaların içerik ve 
yöntemlerine dair örnekler sunulduğu  ve Ayvalık’ta 
gerçekleştirilecek Yönetim Planında dikkat edilmesi 
gereken hususların konuşulduğu toplantıda uzmanlar 
görüşlerini sundu. Ayvalık Belediye Başkanı Mesut Ergin 
ile bir araya gelen Kültür ve Turizm Bakanlığı Uzmanları, 
toplantıda paylaşılan çalışmaları içeren süreç ve iş planı 
hakkındaki görüşlerini paylaştı. HABER MERKEZİ

Ömer Ömer 
EşkiEşki

Aydın Aydın 
PehlivanPehlivan

Cemil Cemil 
TugayTugay Sun Sun 

ZheZhe

Güzelbahçe’de çocuklarGüzelbahçe’de çocuklar
Lanzarote ile korunacakLanzarote ile korunacak

Doğukan 
F. Fidan
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BATI Anadolu Sanayici ve İş İn-
sanları Dernekleri Federasyonu’nun 
(BASİFED) 300 metrekarelik yeni 
merkezi Pasaport’ta açıldı. Açılışta 
konuşan BASİFED Başkanı Semiha 
Güneş, ekonomi yönetiminden yeni 
adımlar beklediklerini kaydetti. 
Türkiye’nin içinden geçmekte olduğu 
ekonomik süreci değerlendiren 
Güneş, “Türkiye olarak 
üretmek zorundayız, hatta 
katma değerli üretim yap-
mak mecburiyetimiz var. 
Yaşadığımız enflasyonist 
ortamda ekonomi yönetimi-
nin atmış olduğu doğru 
adımlar, her kesimi 
zorlasa da bu progra-
ma devem edilmeli. 
Her ne şartta olursa 
olsun bacaların tüt-
mesi gerekli. Bunun 
için de dayanışmak-

tan, birbirimize el vermekten ve güç 
birliği yapmaktan başka çaremiz 
bulunmuyor” ifadelerini kullandı. 

‘Ticaret dönüşüyor’
İşletmelerin ve vatandaşların 
ekonominin canlanması 
adına mücadele verirken 
diğer yandan döviz kuru ile 

sorun yaşandığını kaydeden 
Güneş, “Enflasyon ile 

uyumlu hareket etme-
sine izin verilmeyen 
döviz kuru başta 
ihracatçılar olmak 
üzere her kesimi 
olumsuz etkiliyor. 
O sebeple enflas-
yon ile mücadele 

ederken ekonomi yönetiminin ülkeyi 
resesyona sokmayacak adımları da 
atmasını diliyor ve bekliyoruz” diye 
konuştu. TÜRKONFED Başkanı 
Süleyman Sönmez ise dijital, yeşil 
ve toplumsal dönüşümün geleceğe 
şekil vereceğini söyledi. Kısaca 3D 
denilen bu dönüşümüne işletmelerin 
hazır olması gerektiğini vurgulayan 
Sönmez, “Hayalimizdeki Türkiye’yi 
büyük bir dayanışma, üretip paylaşa-
rak ve yeni yollar bularak ulaşabiliriz. 
Bu örgütlenmenin yapıtaşı da hiç 
şüphesiz federasyonlar olacak. Firma-
ları, üyeleri aracılığıyla önümüzdeki 
koşullara uyum sağlamasına destek 
olan işdünyası kuruluşları bu sayede 
ekonominin de canlanmasını sağlaya-
caktır” diye konuştu.

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından 
yaz dönemi için mesleki eğitim 
adı altında bazı illerde uygulanan 

‘Zanaat Atölyeleri’nin bir benzeri bu kez de 
‘Meslek Ortaokulları’ adı altında uygula-
nacak. Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin’in 
açıklamalarına göre; mesleki ve teknik eği-
tim alanında ortaokul seviyesinde okullar 
açılacak. Bu adım,Türkiye’nin nitelikli iş 
gücü yetiştirme hedefi doğrultusunda atılan 
stratejik bir hamle olarak değerlendiriliyor 
olsa da eğitimciler ise bu adımı ‘çocuk işçi-
liğinin yasallaştırılması’ olarak adlandırıyor.

‘Patronlar sevinecek’
Meslek lisesinde okuyan onlarca 

çocuğun ‘staj’ adı altında gittikleri sanayi 
ve atölyelerde yaşamını yitirdiğini söyleyen 
Eğitim Sen İzmir 2 No’lu Şube Başka-
nı Zeliha Danyeli, “Biz buna bile karşı 
çıkarken şimdi de karşımıza daha kötü bir 
durum konuyor” dedi. Henüz okul çantası 
taşıyıp kalem tutacak yaştaki miniklerin 
açılacak meslek ortaokulları ile sanayide 
işçi olacağını vurgulayan Danyeli, “10-14 yaşındaki bu çocuklar tıpkı liselerde olduğu 

gibi haftanın 4 günü işyerlerine ‘stajer’ ola-
rak gidip adeta büyükler gibi çalıştırılacak. 
Silgi yerine tornavida, okul çantası yerine 
takım çantasını taşıyacak. Çocukluğunu 
yaşayamayan bu minikler stajın karşılığında 
ise asgari ücretin 3’te 1’ine denk gelen bir 
ücret alacak. Bu da her fırsatta ‘çalıştıracak 
insan bulamıyoruz’ diyen patronların mutlu 
olmasını sağlayacak” ifadelerini kullandı.  

‘Meşrulaştırıyorlar’
Aralarında İzmir’in de bulunduğu 10 ili 

kapsayan bu uygulamanın çocukların geli-
şimleri için gerekli olan dinlenme ve tatil hak-
larının ellerinden alınması olarak adlandıran 
Danyeli, öğrencilerin ağır iş gücü gerektiren 
mesleklerde çalışmak zorunda bırakılacağını 
kaydetti. Halihazırda uygulamada olan Mes-
leki Eğitim Merkezi (MESEM) adı altında 
eski adıyla ‘Çıraklık Eğitimi’ uygulamasının, 
öğrencilerin eğitimden mahrum kalmasına 
neden olduğunu, çocukların bedenlerinin 
kaldıramayacağı düzeyde ağır işlerde çalıştırıl-
dığını vurgulayarak, “Bizler eğitimciler olarak 
MESEM uygulaması başladığından beri bu 

uygulamanın çocuklar 
için doğru olmadığını 
vurguluyoruz. Çocuk-
ları ‘staj’ adı altında 4 
gün çalıştırıyor 1 gün 
okullarda eğitime gön-
deriyorlar. MESEM 
zaten çocuk işçiliğinin 
meşrulaştırılmasının 
adıdır. Bu uygulama 
MEB eliyle, sermayeye katkı için ucuz işgücü 
sağlıyor. Ancak çocuğun bundan daha çok 
akranlarıyla iletişimde olmasına, sosyal faali-
yetlerde bulunmasına ihtiyacı var, çalışmaya 
değil” dedi.

‘Kaza değil cinayet’
MESEM adı altında uygulanan mesleki 

eğitim okullarında birçok öğrencinin iş 
kazalarına kurban gittiğini ve resmi 
rakamların dışında da çok fazla öğrencinin 
iş kazalarında ya uzuvlarını ya da hayatını 
kaybettiğini bildiklerini kaydeden Zeliha 
Danyeli sözlerini şöyle sürdürdü: “Bunlar 
iş kazası değil cinayet. İşletmelerde ucuz iş 
gücü adıyla çalıştırılan çocuklar küçücük be-

denlerinin kaldıramayacağı yükte 
işler yapmak zorunda kalıyorlar. 
Erken yaşta meslek hastalıklarına 
kapılanlar da var. Aynı zamanda 
buralarda istismara dair olayların 
yaşandığını da duyuyoruz. Bu 
çocuklar kendilerini koruyabile-
cek yaşlarda değiller. Dolayısıyla 
çocuklarımızın sermayeye peşkeş 
çekilmesini kabul etmiyoruz.”

‘Yoksul aile çocuğu’
Çocukların bu tür mesleki eğitimi kendi 

okullarında, tam donanımlı atölyelerde branş 
öğretmenleri gözetiminde alması gerektiğini 
de aktaran Danyeli, “Eğitimin piyasalaştırıl-
maya çalışıldığı bu düzeni kabul etmediğimiz 
gibi, lise öğrencilerimiz için kaygılanırken, bu 
uygulamanın ortaokula indirgenmesi daha da 
kaygı verici. Şunu da çok net görüyoruz ki, bu 
okullardaki öğrenciler hep yoksul ailelerin ço-
cukları. O ailelerin çocukların getirdikleri 3-5 
kuruşa ihtiyaçları olduğundan bu uygulamaya 
itiraz etme lüksleri de yok. Bakanımız da ken-
disi bizzat bu uygulamanın yapıldığı okullara 
yönlendiriyor. Bu çok yanlış” dedi. 

Patronların ‘işçi bulamıyoruz’ söylemlerinin ardından MEB, meslek ortaokulları açmaya 
hazırlanıyor. 10-14 yaş arasındaki çocukların sanayide ‘çocuk işçi’ olarak çalışacağını 

söyleyen Zeliha Danyeli, “Resmi onaylı staj ile çocuklar ucuz işgücü olacak” dedi 
KÜBA’NIN Ankara Büyükelçisi Dr. Alejandro F. Diaz 
Palacios, beraberindeki heyet ve 15 firma temsilcisiyle 
Ege İhracatçı Birliklerini (EİB) ziyaret etti.Türk ürünlerini 
İspanyol ve İtalyan distribütörler aracılığıyla ithal 
ettiklerini, Türkiye’ye ihracatlarını da İspanyol ve İtalyan 
firmalar aracılığıyla yaptıklarını dile getiren Büyükelçi 
Palacios, İzmir’de ihracatçı firmalarla direkt temas kurmak 
istediklerini söyledi.Palacios, 
“İki ülke arasında ekonomik 
ilişkiler halen düşük. Türk 
ürünlerinin Küba’da karşılığı 
var ama Avrupalı distribütörler 
aracılığıyla geliyor. Buraya 
Türk üreticileriyle tanışmaya 
geldik. Türkiye’den bir iş 
insanları heyetini de Küba’ya 
davet ediyoruz. Türk firmaları Küba’ya gelip üretim yapıp 
buradan Latin Amerika pazarına açılabilir” diye konuştu. 
EİB Başkanı Jak Eskinazi ise bu ziyaretin Türk ürünlerinin 
Küba’ya doğrudan satışına bir yol açmasını umduğunu dile 
getirdi.Eskinazi, “Türkiye ile Küba arasındaki dış ticaretin 
artması için 2025 yılında Küba’nın Başkenti Havana’da 
düzenlenecek fuara Türk ihracatçılarının katılımı için 
çalışacağız” şeklinde konuştu. Ziyarette 22 Türk firmasıyla 
15 Kübalı firma arasında da 100’den fazla ikili iş görüşmesi 
yapıldı.HABER MERKEZİ

SUN Tekstil, "Hayallerimizi Tasarlayarak, Geliştirerek, 
Değer Vererek, Sevgiyle, En İyisini Yaparız" 
değerleri doğrultusunda hayata geçirdiği Sun Design 
Project 2024 ile genç yeteneklerin moda dünyasında 
önemli bir adım atmalarını sağladı. Sun Tekstil, 
teknolojik dönüşümün hızla ilerlediği günümüzde, 
genç yeteneklere dijital tasarım araçları ve yapay 
zeka tabanlı çözümlerle tanışma 
fırsatı sunarak, onları geleceğin 
moda dünyasına hazırlıyor. Aynı 
zamanda sürdürülebilirlik ilkelerini 
benimseyen bir eğitim programı ile 
katılımcılar, çevre dostu üretim 
süreçlerini öğrenerek, moda 
endüstrisinde fark yaratan 
liderler olarak yetişiyor. Sun 
Tekstil Genel Müdürü Melis 
Vekiloğlu, "Sun Design 
Project ile genç tasarımcılarımız, teknolojinin sunduğu 
imkanları kullanarak yaratıcılıklarını sergileme fırsatı 
buldu. 10 yetenekli tasarım öğrencisi 2 hafta boyunca 
çevrimiçi ortamda ardından da 3 hafta boyunca Sun 
Tekstil’in İzmir merkezinde bir araya getirerek, moda 
endüstrisinin tüm aşamalarını deneyimledi. Böylece 
sektörde fark yaratan liderler olarak yetişmiş olacaklar” 
diye konuştu. HABER MERKEZİ

‘Küba ile doğrudan 
ticaret yapabiliriz’

Genç tasarımcılar 
‘Sun’da yetişiyor

YAPAY zeka, afet teknolojileri ve sürdürülebilirlik 
alanlarına yoğunlaşarak son 5 yıl içinde 324 araştırma 
projesine imza atan İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ), 
Scimago Institutions Ranking tarafından yenilikçi bilgi, 
patentleşme performansı ve teknolojik etki göstergelerinden 
oluşan ‘inovasyon’ sıralamasında ülke genelinde 3’üncü 
sırada yer aldı. İEÜ Proje Geliştirme ve Teknoloji Transfer 
Ofisi Müdürü Onur Kanyılmaz,  mühendislikte yüksek 
teknoloji; sosyal bilimlerde de niteliksel dönüşüm ve 
toplumsal faydayı ön plana çıkardıklarını belirterek, “Son 5 
yıl içerisinde 30’u uluslararası ve 165’i sanayi ortaklığında 
olmak üzere üniversitemizdeki öğretim üyelerimiz 
tarafından toplam 324 araştırma projesi gerçekleştirildi. 
2024 yılı içerisinde 5 kritik teknoloji için de patent tescili 
aldık. Tüm bunlar, proje noktasında üniversitemizdeki 
gelişimin açık göstergesi” dedi. HABER MERKEZİ

Proje fabrikasında
5 yılda 324 proje

  

Yazın uygulanan meslek program-
ları adı altındaki ‘Zanaat Okulları’nın 
çocukların tatil haklarını ellerinden 
aldığını kaydeden Eğitim Sen İzmir 6 
No’lu Şube Başkanı Bülent Karakaş 
ise, çocukların gelişimi için tatilin 
oldukça önemli olduğunu vurguladı. 
Karakaş, “Staj adı altında çalıştırılan 
çocuklar çalıştıkları ağır şartlarda ya-
şadıkları iş kazaları nedeniyle hayatını 

kaybediyor. Çocukla-
rımızı bu düzenden 
korumalıyız. Çocukla-
rın kendi mesleklerini 

öğrenebilecekleri, 
korunaklı eğitim 
merkezleri 
kurmak şarttır” 
diye konuştu. 

Meslek eğitimi 
‘korunaklı’ olmalı

BASİFED Başkanı Semiha 
Güneş, döviz kurunun 
enflasyon ile uyumlu 
hareket etmediğine 
dikkat çekerek, “Bu 
durum ihracatçıyı 
olumsuz etkiliyor. Ülkeyi 
resesyona sokmayacak 
adımlar atılmalı” dedi

Meslek ortaokulu ileMeslek ortaokulu ile
‘minik işçiler’ geliyor‘minik işçiler’ geliyor

Güneş’ten kur ve Güneş’ten kur ve 
durgunluk uyarısıdurgunluk uyarısı

TÜRKİYE Genç Turizmciler Derneği Başkanı Onur 
Sabırlıoğlu, gece müzeciliğini‘nimet’ olarak niteleyerek, “En 
büyük sorun sıcak havalar. Gece müzeciliğinin ilk senesi 
olmasına rağmen Efes’e günlük 10 bine yakın giriş var” dedi. 
Bu yıl Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın Efes, Bergama gibi 
tarihi alanları gece ziyaretlerine açması turizmi canlandırdı. 
Türkiye Genç Turizmciler Derneği Başkanı Onur Sabırlıoğlu, 
gece müzeciliğinin önemine vurgu yaparak, “Turizmde en bü-
yük sıkıntı sıcak hava. Çünkü turistlerin gündüz dışarı çıkmak 
istemiyordu. Akşamları da müzeler kapalı olduğu için tarihi 
mekanları ziyaret edemiyorlardı. Fakat Bakanlığın aldığı ka-
rarla gece ziyaretlerinin önü açılınca müthiş bir ilgi oldu” diye 
konuştu. Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın bu konuda güzel bir 
mantık yürüttüklerini açıklayan Sabırlıoğlu, “Madem gündüz 
çıkartamıyorum, gece çıkartayım. Ben 5 kez Efes’te müzeye 
gece gittim. Deneyimliyoruz ve oradan da notlar alıyoruz 
turizmci olarak. İlk senesi olmasına rağmen günlük 10 bine 
yakın giriş var. Gelen turistler de gece müzeciliğini denemeye 
başladı. Yerli turistlerden inanılmaz bir talep var. 60 liraya 
Müze Kartla, 300 müzeye giriyorsunuz. Gece müzeciliğinin 
Çanakkale, Antalya ve diğer bölgelerde artmasını istiyorum. 
Gece müzeciliği Türkiye için bir nimet çünkü her tarafımız 
antik şehir olduğu için bunları gece değerlendirmek önemli” 
ifadelerini kullandı. Turizmcilerin 2025 yılı hedeflerine 
ilişkin de bilgi veren Sabırlıoğlu, “2025 yılının iç turizm yılı 
olmasını ve bunun da devamının getirilmesini, her sene belli 
başlı bölgenin destinasyonlara girmesini ve buralara önem 
verilmesini istiyoruz. Kültür ve Turizm Bakanlığı ile bunları 
görüşüyoruz. ” diye konuştu. AA

Efes Antik Kenti’ne Efes Antik Kenti’ne 
gecede 10 bin turistgecede 10 bin turist

Onur Onur 
SabırlıoğluSabırlıoğlu

Semiha Semiha 
GüneşGüneş

Melis Melis 
VekiloğluVekiloğlu

Onur Onur 
KanyılmazKanyılmaz

Zeliha Zeliha 
DanyeliDanyeli

Bülent Bülent 
KarakaşKarakaş

ÖZEL
HABER

Murat Ervin

Timuçin
Çelebi
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BORNOVA Belediye Meclisi 
Eylül Ayı Olağan Meclis Toplan-
tısı Belediye Başkanı Ömer Eşki 
yönetiminde gerçekleşti. Meclis 
toplantısı sırasında AKP Meclis 
Üyesi Musa Çevik, İlyada ve 
Odysseia’nın yazarı Home-
ros’un adının verildiği vadiden 
adının silinmesini istedi. Çevik, 
“Bildiğiniz gibi İzmir’in ve 
Bornovamızın kurtuluşu ile ala-
kalı Zafer Haftası içerisindeyiz. 
Ben bununla alakalı sizden bir 
ricam var. 9 Eylül İzmir’in 
kurtuluşu, düşmanı denize 
döktük. Hala isimlerinin 
altında işgal altındayız. 
Büyükşehirden talebi-
mizi Homeros Vadisi 
olarak bilinen yeri 
İzmir’in kurtuluşundaki 
simge ismi olan Yüzbaşı 
İbrahim Hakkı beyin Ulu 
Önder Atatürk’ün soyad 
olarak verdiği Erginakın Vadi-
si olarak değiştirilmesini olurla-
rınıza rica ediyorum” ifadelerini 
kullandı.

“Duymamış olayım”
Çevik’in önerisine karşı-

lık olarak “Homeros’un adını 
silmekle ilgili önerinizi ne siz 
söylemiş olun ne ben duymuş 

olayım” diyen Ömer 
Ekşi ise şunları 
söyledi: “Fuarda 
4’te 1’ini Homeros’a 
ayırdık. Homeros 

Bornova için büyük 
bir şans. Homeros’un 

adını silmekle ilgili 
önerinizi ne siz söylemiş 

olun ne ben duymuş olayım. 
Bizim Homeros’u Bornova-
lı Homeros olarak dünayaya 
tanıtmak gibi bir amacımız var. 
Edebiyatın temellerini atanan 
bu kişinin adını silmeyi ne siz 
söylemiş olun ne biz duyalım. 
Homeros Yunanlılara ait bir 
şey değil, bütün dünyanın ortak 

değeri. Biz buradan Homeros’un 
ismini silsek Yunanlılar bayıla 
bayıla kutlarlar. Ayrıca Home-
ros’un eserlerini Türkçe’ye çevi-
ren ve Osmanlı arşivlerine katan 
kişi Fatih Sultan Mehmet’tir.” 
HABER MERKEZİ

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Bakanı Murat Kurum 
bugün İzmir Körfezi’nde incelemelerde yapmak 
üzere kente geliyor. TÜBİTAK gemisi ile Körfez’de 
inceleme yapacak olan Kurum saat 14.00’te ise 
İzmir Körfezi koordinasyon kurulu toplantısına 
katılacak. İzmir Körfezi’nde yaşanan çevre felaketi 
ve balık ölümleri sonrasında Bakan Kurum’un 
talimatıyla, İzmir Körfezi’ndeki kirliliği incelemeye 
almak amacıyla İzmir Körfezi Bilim Kurulu oluş-
turulmuştu. Kurum’un ziyaret ve incelemelerinin 
ardından Körfez için Acil Eylem Planı oluşturul-
ması bekleniyor. Diğer yandan İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın İzmir Körfezi 
Koordinasyon Kurulu toplantısına katılmayıp, Çek 
Cumhuriyeti’ne gideceğini açıklayan AK Partili 
Yaşar Kırkpınar, Tugay’ın körfez konusunda samimi 
olmadığını belirtti. 

Kırkpınar, “Bu ne perhiz bu ne lahana turşusu. 
Turistik bir geziyi İzmir’e ve İzmirlilere tercih edi-
yorsunuz. Sözüm ona ‘el uzatıyorum yardım istiyo-
rum’ diyor bakanlık tarafından uzatılan eli beyefendi 
yurt dışı gideceği için tutmuyor” dedi. Tugay’ın 
‘İzmir için uzatacağım elim sıkılacak ve çözümü 
hep birlikte sağlayacağız. Uzattığım el sıkılana 
kadar elimi havada tutacağım’ sözlerini hatırlatan 
Kırkpınar, “Fakat Cemil Tugay, bugün kente gelen 
bakanımız Murat Kurum’un başkanlığında yapıla-
cak olan toplantıya katılmayacağını açıklamış. Topu 
taca atıp, kendi kullandığı cümlelerle bile çelişen 
bu zihniyetten 25 yıldır olduğu gibi bundan sonra 
da hizmet etmelerini beklemek yanlıştır” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ

BEYAZ Saray ve ABD Savunma Bakanlığı (Pen-
tagon), İzmir’de ABD vatandaşı 2 askeri personele 
yönelik gerçekleşen fiziki saldırının araştırılmasına 
destek veren Türk yetkililere teşekkür etti. Beyaz Sa-
ray Sözcüsü Karine Jean-Pierre, İzmir’de ABD va-
tandaşı 2 askeri personele yönelik gerçekleşen fiziki 
saldırı hakkında yaptığı açıklamada, olayı takından 
takip ettiklerini ve söz konusu askerlerin güvende 
olmasından memnun olduklarını belirtti. Jean-Pier-
re, sorumlularla ilgili gerekli işlemlerin Türk polisi 
ve yetkilileri tarafından yapıldığını aktararak, bu 
süreçteki çabaları dolayısıyla kendilerine teşekkür 
ettiklerini söyledi.  Pentagon Sözcüsü Tuğgeneral 
Patrick Ryder da günlük basın toplantısında, konuya 
ilişkin yaptığı açıklamada, söz konusu iki askerin 
herhangi bir yara almadığını ve güvende olduğunu 
belirterek, yerel makamlarla birlikte soruşturmanın 
devam ettiğini söyledi. Olayı “rahatsız edici” olarak 
niteleyen Ryder, “Bu konuyu araştıran Türk yetkili-
lerin desteği için minnettarız” diye konuştu. AA

Pentagon’dan 
İzmir teşekkürü

Bornova Belediye Meclisi’nde AK Partili meclis üyesi Musa Çevik, Homeros 
Vadisi’nin adının değiştirilmesini teklif etti. Belediye Başkanı Ömer Eşki ise, 

“Ne siz söylemiş olun ne ben duymuş olayım” diyerek teklifi reddetti

‘Homeros’un ismini
kaldırma teklifine ret

Çalışma ve Sosyal Güvenlik (SGK) 
Bakanı Vedat Işıkhan’ın İzmir 

temaslarında SGK’ya borçlu CHP’li 
belediyelere yönelik yaptığı  konuş-
maya AK Parti kanadından İzmir 
Milletvekili Ceyda Bölünmez Çan-
kırı’dan destek geldi. Çankırı, SGK 
İcra Dairesi Başkanlığı’na ait İzmir 
Büyükşehir Belediyesi ve 30 ilçenin 
borcunu açıkladı. Çankırı; “Borç 
ödemekle yol yürümekle tükenirmiş. 
İzmir’de bir arpa boyu yol almayan-
ları konuşmak da bizim boynumuzun 
borcudur” dedi. 

‘İnkar ediyorlar’
Başta İzmir Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cemil Tugay olmak üzere ilçe 
belediyelerinin ‘Bizim borcumuz yok’ 
açıklamasına tepki gösteren AK Parti 
İzmir Milletvekili Çankırı, hazırlattığı 
borç listesini kamuoyu ile paylaştı. 
Listeye göre İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi’nin Türkiye’de borç yükü en ağır 
belediye olduğunu söyleyen Çankırı, 
“Bu kenti yönetenler, dirsek teması 
halinde çalıştıkları iştirak kurumlarını 
yok saymakta. Büyükşehir ya da ilçe 
belediyeleri halka hizmet anlayışında 
kim ya da kimlerle iş birliği halinde 
çalışıyorsa bunu neden inkar etmek-
te?” diye konuştu. 

‘Elleri ceplerine gitmez’
“Atalarımızın da dediği gibi 

‘borç ödemekle yol yü-
rümekle tükenirmiş” 
diyen Çankırı 
sözlerini şöyle 
sürdürdü: 
“İzmir’i 
cebinde 
taşırlar 
ama elleri 
ceplerine 
gitmez. 
İzmir’i ce-
binde keklik 
olarak taşıyan 
ideolojinin du-
ruşu da tam da bu 
şekildedir. Bu kentin 

derdiyle 
dertlenme-

yen 2024 
yılında hala 

belediyeciliği 
yarım metre 

parke taşı bile 
döşeyemeyen yöneti-

min İzmir’de olması can acıtıcıdır. 
Bu kente yazık değil mi? Yıllardır 
resmen İzmir’i cazibe merkezi rota-
sından uzaklaştıran, kentliyle kent 
arasında denge kuramayan, beledi-
yenin asli görevlerinden olan çöp 
toplamada bile ortak yol bulamayan 
zihniyetler canım İzmir’i pisliğe ve 

kötü yapılaşmaya mahkum etmiştir. 
CHP İzmir’in kalesi değil hapisha-
nesi olmuştur.”

Borç polemiğinde
Çankırı’dan liste

Çalışma ve Sosyal Güvenlik (SGK) Bakanı Vedat Işıkhan’ın, ‘En borçlu belediye İzmir’ çıkışına Cemil Tugay’ın 
‘Bizim borcumuz yok’ yanıtını vermesinin ardından AK Partili Çankırı, İzmir’deki belediyelerin borçlarını listeledi 

Bakan Murat Kurum 
‘Körfez’ için İzmir’de

Uğur Tingür

Hangi ülkede 
yaşıyoruz?

utingur@hotmail.com

Eylül ayının enflasyon verileri açıklandı ama 
bu durum şaşkınlık yarattı bende. TÜİK’in 

hangi ülkenin enflasyon rakamlarını açıkladığını 
merak ettim. TÜİK’in verilerine göre bu ay enf-
lasyon 10 puan daha düşmüş. Gıda fiyatlarındaki 
artış ise eksiye gerilemiş, yükselen sadece eğitim 
giderlerinin ücretleri olmuş.

Doğrudur, Cumhurbaşkanımız geçenlerde 
Türkiye’de yoksul kalmadı dedi. Her vatandaş 
istediğini alabiliyor, hayat şartları oldukça iyi! 
Acaba biz hangi dünya ülkesinde yaşıyoruz merak 
ettim. Birçok  mobilyacı esnafı dükkan kapatı-
yor, ayakkabı sektöründe tamamen işler durmuş. 
Halkımız ise en ucuz market fiyatları nerede ona 
bakarak alışverişte. İşte gıda sektöründe yumurta, 
patates, soğan tavan yaparken pazarda ise sebze 
ve meyve fiyatlarında artış var, nasıl olur da gıda 
enflasyonu eksi çıkar merak ettim.

TÜİK bu rakamları açıklarken hangi ülkenin 
enflasyonunu açıkladı demek gerekiyor ama hangi 
marketin ağustos fiyatları ile gıda enflasyonu-
nu baz almış merak konusu. Biz de oraya gidip 
alışveriş yapalım! Neredeyse önümüzdeki aylarda 
enflasyon rakamları tek haneye inecek TÜİK’e 
göre. Böylece emekli ve çalışan ücretlerinde artış 
da olmayabilir. 

** 
Dünyada uluslararası hukuk artık geçerli değil. 

Neden mi diyeceksiniz. Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin Uluslararası Ceza Mahkemesi’nin 
verdiği tutuklama kararına rağmen Moğolistan’a 
resmi ziyarette bulundu.

Moğolistan, Roma Statüsünü tanımasına 
rağmen kararı uygulamadı. İsrail Gazze’de ulus-
lararası hukuku bütünüyle çiğnemesine rağmen 
birçok ülkenin sessiz kalması dikkat çekti. Artık 
uluslararası hukuk geçeli sayılmıyor mu?

Bütün dünyanın merak ettiği bir konu var-
dı. Rusya Devlet Başkanı Putin’in Moğolistan 
ziyareti mercek altında tutuluyordu ama beklenen 
olmadı.

Vladimir Putin’in Moğolistan ziyareti Khalhin 
Gol Savaşlarının 85. yıldönümünde gerçekleşti. 
Moğolistan, Çin ile Rusya’yı bir kez daha bir-
leştiriyor, yani bu sadece Rusya-Çin ilişkilerinde 
ilk sorun değil. Aynı zamanda Rusya üzerinden 
Moğol toprakları içinden geçen ve Çin’e kadar 
uzanan bir doğal gaz boru hattının inşası Moskova 
ve Pekin’e fayda sağlamakla kalmayacak, aynı 
zamanda Moğol ekonomisini ve Moğol devletini 
de güçlendirmeye yarayacak.

**
Türkiye’de Dünya tarihinde bir ilk yaşan-

dı. Türk Silahlı Kuvvetleri Harp Okullarının 
birincileri kadın teğmenler oldu. Hava, Kara ve 
Deniz Harp Okullarını birincilikle bitiren kadın 
teğmenlerimiz göğsümüzü kabarttı. Yemin töreni 
ise sosyal medyada günün konusu oldu ama bazı 
kesimleri tedirgin etti. Türk Silahlı Kuvvetleri 
şimdiye kadar birçok kadın subay yetiştirdi ama 
ilk defa Hava, Deniz ve Kara Harp Okulu birinci-
lerinin kadın teğmenler olması dikkati çekti.

Dünyanın birçok yerinde, birçok ordusunda 
kadın askerler var. Şu an Rusya Ukrayna savaşın-
da kadın askerler görevde ve savaşıyor, ülkele-
rinin egemenliği için. Amerikalı kadın askerler 
ise dünyanın birçok yerinde görev alıyorlar ve 
savaştalar. Yani kadından asker mi olur demeyin 
Harp Okulunu birincilikle bitiren kadın teğmenle-
rimizi kutlarım başarıları temelli olsun.

2024 Türkiye’de kadınların yılı ilan edilsin, 
sporda kadınlar voleybolda Kadın Voleybol Milli 
Takımımız dünya şampiyonu oldu. Orduda ise bu 
yıl Harp Okulu birincileri kadın teğmenlerimiz. 
Bu da Türk kadınının başarısı.

Çankırı’nın SGK İcra Dairesi 
Başkanlığı’nı kaynak göstererek 
yaptığı açıklamaya göre listenin 
başını 7 milyar 829 milyon 132 bin 
556 TL tutarındaki borçla İzmir 
Büyükşehir Belediyesi çekiyor. İkinci 
sıradaki Çiğli Belediyesi’nin 1 milyar 
261 milyon 120 bin 127 TL borcu 
var. Karşıyaka Belediyesi ise 1 milyar 
168 milyon 417 bin 272 TL’lik borçla 
üçüncü sırada yer alıyor. AK Partili 
Çankırı ayrıca belediyelerin kalkın-
ma sürecine etkisi, yerel projelerin 
desteklenmesi ile yerel ekonomilerin 
güçlendirilebileceği hususunda Cum-
hurbaşkanlığı İletişim Başkanlığınca, 
belediyelerin ülke yönetimindeki yeri 
ve belediyecilik hizmetlerinin önemi-
ne ilişkin hazırladığı “Türkiye Yüzyılı 
Vizyonuyla Belediyecilik” adlı kitabı 
CHP’li belediyelere önerdi.

Büyükşehir, Çiğli, 
Karşıyaka

Geçtiğimiz hafta İzmir’e gelen Çalış-
ma ve Sosyal Güvenlik (SGK) Bakanı Vedat 
Işıkhan, Türkiye’nin en borçlu belediyesinin 

İzmir Büyükşehir Belediyesi olduğunu söylemişti. 
Işıkhan, “Üstelik son birkaç ayda borcu 5,3 milyar-
dan, 7,8 milyara yükseldi. İzmir’de 5 yılda 885 kat 
artan bir borç yapısı var. CHP belediyeciliği nasıldır 

diye merak ediyorsanız buyurun İzmir’e bakın” 
ifadelerini kullanırken İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil Tugay da, “İz-

mir’in SGK ve vergi borcu yok” 
açıklaması yapmıştı.

5 yılda 5 yılda 
885 kat arttı885 kat arttı

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan

Ceyda Ceyda 
Bölünmez Bölünmez 

ÇankırıÇankırı

Ömer Ömer 
EşkiEşki

Murat Murat 
KurumKurum
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ERKUT 1935 ile tarihi ERKUT 1935 ile tarihi 
yaşatacak tasarım yaşatacak tasarım 

BASIN İlan Kurumu’nun 32. Dönem 7. 
Genel Kurul toplantısında konuşan BİK Genel 
Müdürü Cavit Erkılınç, meslek cemiyetlerinin 
ilan sayılarındaki azalmayla alakalı mutlaka 
bir araya gelmesi gerektiğini belirterek, ortak 
meselelerde menfaat gözetmeksizin birlikte 
hareket edilmesinin önemini vurguladı. Genel 
MüdürErkılınç’ın konuşması ile başlayan 
Basın İlan Kurumu 32. Dönem 7. Genel Kurul 
Toplantısında kurumun çalışmaları hakkında 
bilgi veren Erkılınç, basın sektörünü ilgilendi-
ren güncel konulara ilişkin görüşlerini paylaştı.

İş süreci hızlanacak
Basın İlan Kurumu’nun 28 olan şube sayı-
sının 15’e düşmesini değerlendiren Genel 
Müdür Erkılınç, bazı şubelerin diğer illerdeki 
şubelere bağlanmasının kayıp gibi değer-
lendirilmeye çalışıldığını, yeni yapılanmada 
süreli yayınların hiçbir kaybının olmayacağını 
aksine iş süreçlerinin hızlanacağını vurguladı.
Kontrol ve İlan Müdürlüklerinin Denetim ve 
İlan Müdürlüğü çatısı altında birleştirilmesi 
hususunda bilgi veren Erkılınç, buradaki en 

büyük kazanımın zamandan tasarruf olacağını 
ve süreli yayınların bundan istifade edecekle-
rini kaydetti.
Konuşmasında 2025 yılının başında Anadolu 
Gazete Sahipleri Temsilcilerini belirlemek 
üzere yapılacak seçimler hakkında konuşan 
Erkılınç, demokratik kuralların sonuna kadar 
işletilmesi amacıyla iki yıl önce Kurum 
mevzuatında yapılan düzenlemeyi hatırla-
tarak, yayınların iradesinin gerçek manada 
Genel Kurula yansıması için var güçleriyle 
çalışacaklarını kaydetti, seçimlerde internet 
haber sitelerini temsilen ilk kez görev yapacak 

iki üyenin de süreli yayınların tercihleri ile 
belirleneceğini söyledi.

İlanlardaki azalma
Resmi ilan adetlerinin her geçen yıl düştüğünü 
ve bu konuda el birliği ile çözüm üretilmesi 
gerektiğini söyleyen Erkılınç, “Söz konusu 
düşüş, resmi ilan fiyat tarifesine üst üste 
yapılan yüksek oranlı zamlar nedeniyle maddi 
yönden etkisini çok hissettirmese de önümüz-
deki yıldan itibaren can acıtacağını düşünü-
yorum” uyarısında bulundu, “Gazetelerimiz 

asgari satış rakamlarının, sayfa sayısının 
düşürülmesini istiyor. Ekonomik anlamda 
en kolay çözümü burada görüyor” diyen 
Erkılınç, defalarca ifade ettiği üzere kamu ku-
rumlarının satmayan ve okunmayan yayınlara 
ilan parası ödemek istemediğini söyledi.Kamu 
kurumlarının ihale ilanlarında yayım bedelini 
düşürmek için çeşitli yöntemlere başvur-
duklarını söyleyen Erkılınç, sözlerini şöyle 
sürdürdü:“İhaleyi parçalara ayırarak ilanı zo-
runlu kılan eşik değerin altında bırakan da var, 
daha önce ilçe ilçe yaptığı ihaleyi il genelini 
kapsayacak şekilde tek bir ilanda toplayan da 
var. Bazı ilçe belediyelerimiz sürekli şikâyette 
ve serzenişte bulunuyor. Daha geçen ay Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı 2886 sayılı Devlet 
İhale Kanunu kapsamındaki ilanlar için düşük 
tarife uygulamasına geçilmesine yönelik resmi 
tavsiye yazısı gönderdi.

İhale ilanları için sürekli bir hareketlilik var. 
Sıkı takip ediyoruz ama nereye kadar? Bir 
fırsatını bulsalar ihale ilanları elimizden alı-
nacak. Öbür taraftan bakıyorsun odalarımızın 
genel kurul duyurusu ilanları gidiyor, gitmiş. 
Yayınlarımız, Resmi Gazeteyi dahi takip etmi-
yor, ‘şu ilanlarınız elinizden gidiyor’ diye biz 
haberdar ediyoruz. Sonra da ‘Basın İlan Kuru-
mu yüzde 15’imizi kesiyor’ deniliyor. Bundan 
daha da acı olanı var. Biz bir yönetmelik 
çıkarsak, mevzuat düzenlemesi yapsak koşa 
koşa mahkemelerin yolunu tutanlar, diğer 
kurumların aldığı kararlarla ilgili tek bir dava 
açmıyor, açamıyor. İşin içerisine ideoloji girdi 
mi, fikri veya maddi menfaat girdi mi sözüm 
ona tüm ilkesel duruş rafa kaldırılıyor. Aman 
görünmeyelim diye tüm ışıkları söndürüyor, 
üzerlerine kapıları kilitliyorlar. Bunu ayırt 
etmeksizin tüm kesimler için söylüyorum.”-
HABER MERKEZİ

Basın İlan Kurumu’nun 
32. Dönem 7. Genel Kurul 
Toplantısında konuşan 
Genel Müdür Cavit Erkılınç, 
resmi ilanlardaki düşüşe 
değinerek “Söz konusu 
düşüşün, önümüzdeki yıldan 
itibaren can acıtacağını 
düşünüyorum” dedi 

Yaşar Üniversitesi Mimarlık Fakültesi’nin yeni mezun öğrencileri Sertaç Erbilgin, Gökalp Kalfa ve Zehra 
Çelik,Kayseri Sümerbank Bez Fabrikası’nın anısını yaşatmak için hazırladıkları proje ile “ERKUT 1935 
Giriş Mekanları ve Yakın Çevresi Ulusal Öğrenci Fikir Yarışması’nda 85 proje arasında 3’üncü oldu

Erkılınç: İlanlardaki azalmaya Erkılınç: İlanlardaki azalmaya 
elbirliğielbirliği ile çözüm bulmalıyız ile çözüm bulmalıyız

Yaşar Üniversitesi Mimarlık 
Fakültesi yeni mezun öğren-
cileri Sertaç Erbilgin, Gökalp 

Kalfa ve Zehra Çelik hazırladıkları 
proje ile “ERKUT 1935 Giriş Mekan-
ları ve Yakın Çevresi Ulusal Öğrenci 
Fikir Yarışması’nda 85 proje arasında 
3’üncü oldu.

30 üniversiteden mimarlık öğ-
rencilerinin projeleriyle katıldıkları 
yarışmada, 1935 yılında kurulan Sü-
merbank Bez Fabrikası’nın anısının, 
fabrika alanınınkarşısında bulunan “Erkut 1935 Projesi” ile yaşatılarak 

“Geçmişe Bir Pencere, Geleceğe Bir 
Bakış̧” teması çerçevesinde ele alın-
ması amaçlandı.

Geleceğe bir bak ış 
Sertaç Erbilgin, Gökalp Kalfa ve 

Zehra Çelik’in üçüncülük alan pro-

jesi, Kayseri’nin tarihi dokusundaki 
kumaşı konut projesinde yaratıcı bir 
biçimde yansıtmasıyla dikkat çeke-
rek ödüle layık görüldü.

Tarihi ve kültürel 
Üçüncülük ödülü alan projeleri 

ile ilgili bilgi veren genç mimarlar, 
“Kayseri’de 1935 yılında kurulan 
Sümerbank Bez Fabrikası hem tarihi 
hem de kültürel önemiyle öne çıkan 
bir yapı. Bu alanın karşısında yer 
alan yeni bir konut projesi kapsamın-
da, fabrikanın anısını yaşatmak ve 
“Geçmişe Bir Pencere, Geleceğe Bir 
Bakış” teması doğrultusunda mekan-
sal düzenlemeler yapılması amaçlan-
mıştı. Biz de projemizi geliştirirken, 
Sümerbank Bez Fabrikası’na atıfta 
bulunarak, peyzaj alanlarında ve giriş 
sirkülasyon alanlarında çeşitli doku-

ma ve kumaş temaları kullanılarak 
tasarladık. Projeninen önemli noktala-
rında kumaş malzemesine yer verdik” 
dedi.  HABER MERKEZİ 

Genç mimarlar sözleri-
ni şöyle sürdürdü: “Peyzaj 
alanında çocuk oyun alanları, 
kamusal amfi, dikey tarım 
alanları ve çoklu kullanım 
küpleri gibi çok çeşitli kul-
lanım alanları tasarladık. Bu 
alanlar hem sosyal etkileşimi 
artırmak hem de sürdürülebilir 
yaşam tarzlarını teşvik etmek 
amacıyla düşünüldü” dedi.

Sürdürebilir
 yaşam tarzı 

Zihinsel 
yorgunluk

melihyonsel76@gmail.com

Bir sabah uyanıyorsunuz, kahvenizi içi-
yorsunuz, önünüzde yapılacaklar listesi. 
Her şey yolunda gibi görünüyor ama bir 

şey eksik: Enerji. Zihniniz, en basit görevleri 
bile yerine getiremeyecek kadar yorgun. Günü-
müzün hızlı tempolu yaşamında bu, çoğumuzun 
yaşadığı bir durum. Ama bu yorgunluk sadece 
bir uykusuzluk değil; bu, zihinsel yorgunluk.

Zihinsel yorgunluk, aslında beynimizin aşırı 
yüklenmesinden kaynaklanan bir durum. Gün 
boyu maruz kaldığımız sürekli bilgi akışı, karar 
vermemiz gereken sayısız küçük detay ve sürek-
li bağlantıda olma hali, beynimizin yorulmasına 
sebep oluyor. Evet, beyin de yorulabilir. Fiziksel 
olarak değil ama bilişsel olarak tükenebilir. Bu 
durumda, en basit kararları almak bile zorlaşır, 
odaklanmak imkansız hale gelir ve yaratıcılığı-
mız ciddi anlamda sekteye uğrar.

Peki, bu durum üretkenliğimizi nasıl etki-
liyor? Aslında cevap oldukça basit: Tamamen 
felce uğratıyor. Zihinsel yorgunluk, beynimizin 
optimal düzeyde çalışmasını engeller ve bizi 
“zihin sisine” sokar. Bu sis, düşünceleri topar-
lamamızı, açıkça düşünebilmemizi ve işleri 
zamanında bitirebilmemizi engeller. Kısacası, 
üretkenliğin tam tersi.

Bu durumla başa çıkmanın yolları var mı? 
Elbette var, ancak ilk adım sorunun farkına 
varmak ve kabullenmek. Zihinsel yorgunluk, 
“Ben tembelim” diye düşünmenize yol açabilir, 
ancak bu tamamen doğru değil. Beyninizin bir 
mola vermeye ihtiyacı olabilir ve ona bu molayı 
vermek en büyük iyiliklerden birisi.

İlk olarak, dijital detoks yapmayı deneyin. 
Evet, bunu binlerce kez duydunuz, ama bir ger-
çek var ki, sürekli olarak telefon, bilgisayar ve 
diğer cihazlarla bağlantıda olmak zihnimize ağır 
bir yük bindiriyor. Günde sadece birkaç saat bile 
olsa, bu cihazlardan uzak durmak beyninizin 
rahatlamasına yardımcı olabilir.

İkinci olarak, fiziksel hareketin gücünü 
küçümsemeyin. Yürüyüşe çıkmak, egzersiz 
yapmak ya da sadece biraz gerinmek bile beyni-
nize oksijen gitmesine ve zihinsel yorgunluğun 
hafiflemesine yardımcı olabilir. Beyin ve vücut 
bir bütündür; biri yorulduğunda diğeri devreye 
girebilir.

Son olarak, uyku. Evet, her şeyin başı ve 
sonu aslında burada bitiyor. Kaliteli bir uyku, 
zihinsel yorgunluğun en etkili ilacıdır. Beyin, 
uyku sırasında kendini onarır ve yeniler. Bu yüz-
den, sadece saat olarak değil, kalite olarak da iyi 
bir uyku düzeni oluşturmak çok önemlidir.

Melih Yonsel

SU altı turizmiyle öne çıkan İzmir'in Karaburun 
ilçesinde dalgıçlar su altında yaşayan farklı 
hayvan türlerini fotoğrafladı. Bölgedeki dalışta 
müren, ahtapot, langust, iskorpit, deniz çıyanı 
gibi canlılar kayıt altına alındı. Su altında 
yaşayan türler arasında ahtapot da yer alıyor.
Sakin bir tatil isteyenlerin tercih ettiği 
Karaburun, su altı canlılarıyla da dalıcıların 

ilgisini çekiyor.İzmir'e yaklaşık 100 kilometre 
uzaklıkta bir yarımada olan Karaburun, doğal 
güzelliklerinin yanı sıra dalış merkezleriyle 
de adından söz ettiriyor.Su altı canlılığıyla 
dalıcıların tercih ettiği mekanların ön 
sıralarında yer alan Karaburun'da, 17 dalış 
noktası bulunuyor.Su altı tutkunları ilçede yılın 
8 ayı dalış yapabiliyor. AA

Karaburun’da suyun altı başka bir dünya 

Zehra Zehra 
Çelik Çelik Gökalp Gökalp 

Kalfa Kalfa 

Sertaç Sertaç 
ErbilginErbilgin

Babadağ’dan 8 ayda 
138 bin kişi ‘atladı’

MUĞLA'NIN Fethiye ilçesindeki Babadağ'dan 
8 ayda 138 bin 158 yamaç paraşütü uçuşu 
gerçekleştirildi.
İlçeye tatile gelen 
macera tutkunları, 
kara yolu ya 
da teleferikle 
yolculuğun 
ardından Ölüdeniz 
Mahallesi'ndeki 
1965 rakımlı 
Babadağ'a ulaşıyor.
Buradaki pistlerden yamaç paraşütleriyle 
havalanan tatilciler, Ölüdeniz'in eşsiz manzarasını 
kuş bakışı izleme fırsatı buluyor.Tatilciler, 
pilotların yaptığı akrobasi hareketleriyle yerden 
yaklaşık 2 bin metre yükseklikte adrenalin dolu 
dakikalar yaşıyor. Merkezde yaşanan yoğunluk 
turizmcilerin de yüzünü güldürüyor.
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası (FTSO) Başkanı 

Osman Çıralı, 
Ölüdeniz 
manzarasıyla 
Babadağ'a 
konforlu çıkış 
sunan Babadağ 
Teleferik'in, 
yamaç paraşütü 

sporunun gözbebeği Babadağ'ı zirveye taşıdığını 
söyledi.
Babadağ'ın bu yıl 8 ayda ticari, amatör ve eğitim 
uçuşlarıyla 138 bin 158 uçuşa ev sahipliği 
yaptığını belirten Çıralı, "Geçen yıl uçuş 
sayısı 200 bini aşmıştı. Bu yıl yapılacak hava 
oyunları festivalleriyle uçuş sayısının geçen yıla 
yaklaşmasını hatta aşmasını bekliyoruz." dedi. AA

Cavit Cavit 
ErkılınçErkılınç
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BORNOVA 1877 LIGE HAZIRBORNOVA 1877 LIGE HAZIR
TFF 3’üncü Lig 1’inci Grup ekiplerinden Bor-
nova 1877’de Teknik Direktör Sercan Yıldırım, 
pazar günü evinde Bulvarspor’la oynaya-
cakları sezonun ilk maçı öncesi lige hazır 
olduklarını vurguladı. Afyon’da üç etaptan 
oluşan kampın ardından hazırlıkları İzmir’de 
sürdürdüklerini belirten Yıldırım, “Hazırlık 

süreci boyunca fiziksel ve taktiksel anlamda 
çalışmalarımızı tamamlayıp lige hazır duru-
ma geldik. Futbolcularımızın son derece öz-
verili ve istekli olmaları, bizleri mutlu 
ediyor. Sahada istekli arzulu bir 
oyun sergileyen ekip yaratmak 
istiyoruz” diye konuştu.

Lige galibiyetle başlamak istediklerini be-
lirten Yıldırım, “Bornova halkını ilçemizin tek 
profesyonel takımını desteklemeleri için Bor-
nova Aziz Kocaoğlu Stadı’nda saat 19.00’da 

başlayacak maça davet ediyorum. Taraf-
tarlarımızın desteğine sezon boyunca 

ihtiyacımız olacak” dedi. DHA

SÜPER Lig’de ilk 4 haftada 3 beraberlik ve 1 
galibiyet alarak namağlup 6 puan toplayan Göz-
tepe, transferde büyük oynuyor. Sarı-Kırmızılı-
lar 13 Eylül’de sona erecek yaz transfer dönemi 
öncesi Nijeryalı santrfor Paul Onuachu’yu kad-
rosuna dahil etmek için harekete geçti. Göztepe 
ile birlikte Sport Republic şirketinin yönettiği 
İngiltere Premier Lig temsilcisi Southampton’ın 
kadrosunda olan Onuachu için girişimlere 
başlayan Sarı-Kırmızılıların hafta sonuna kadar 
transferi resmiyete kavuşturacağı bildirildi.

Trabzon da istiyor
Türkiye’den eski takımı Trabzonspor’un da 

çok istediği 30 yaşındaki futbolcu, Avrupa’da 
transfer döneminin bitmesinin ardından rotayı 
Süper Lig’e çevirdi. Southampton’ın 
sezon başında 15 
milyon Euro bonser-
vis istediği Onua-
chu’nun büyük 
ihtimalle bir 
sezon daha 
kariyerine 
ülkemizde 
devam 
edeceği 
bildirildi. Göztepe’nin 
ise Onuachu konusun-
da çok istekli olduğu 
da vurgulandı. Geçen 
sezon Trabzonspor 
forması giyen dene-
yimli santrfor, 25 resmi 
maçta 17 gol attı. 
Göztepe Teknik Direk-
törü Stanimir Stoilov, 
Bodrum FK maçının 
ardından bir forvet 
takviyesi yapacaklarını 
açıklamıştı. DHA

TFF 2’nci Lig Beyaz Grup ekiplerinden 
Altay’da sezonun ilk haftasında sol kanat 
oyuncusu Mehmet Gündüz’ün sakatlanması 
keyifleri kaçırdı. Siyah-Beyazlı takımın evinde 
24Erzincanspor’la 0-0 berabere kaldığı müsa-
bakanın 70’inci dakikasında ayak bileğinden 
sakatlanarak sahayı gözyaşlarıyla terk eden 
genç futbolcunun durumu çekilecek MR’ın 
ardından netlik kazanacak.
İlk 11’in değişmezi

Sağlık ekibinin sakatlanan bölgedeki öde-
min inmesini beklediği ifade edildi. Sezon ön-
cesi yaşadığı sakatlığı nükseden Mehmet’in 
tedavisine başlanırken, ayak bilek bağında 
yırtık ya da kopma olmasından korkan kur-
maylar endişeli bekleyişe geçti. Geçen sezon-
dan bu yana ilk 11’in değişmez isimlerinden 
biri olan 21 yaşındaki oyuncunun bu haftaki 
Sincan Belediyesi Ankaraspor deplasmanın-
da görev yapması beklenmiyor. DHA

Altay’da Mehmet
Gündüz endişesi

GALLER’LE GALLER’LE 
YARIN 10. KEZYARIN 10. KEZ
İtalyan Teknik Adam Vincenzo Montella yönetimindeki A Milli Futbol 
Takımımız, UEFA Uluslar B Ligi 4. Grup’taki ilk maçında 6 Eylül 2024 Cuma 
günü (Yarın) deplasmanda karşılaşacağı Galler ile 10. kez rakip olacak

A Milli Futbol Takımımız, 
UEFA Uluslar B Ligi 

4. Grup’taki ilk maçında 
yarın deplasmanda Cardiff 
City Stadı’nda Türkiye saati 
ile saat 21.45’te başlayacak 
maçta Galler ile karşı karşı-
ya gelecek. Şimdiye kadar 9 
kez karşı karşıya geldiğimiz 
Galler karşısında Milliler, 
tamamı resmi 9 karşılaş-
mada 3 galibiyet, 4 yenilgi, 
2 beraberlik yaşadı. Avrupa 
Şampiyonası’nda bir, Dünya 
Kupası Elemeleri ile Avrupa 
Şampiyonası Elemelerinde 
4’er olmak üzere rakibine 9 
maçta 10 gol atan Ay-Yıldızlı 
ekip, kalesinde 13 gol gördü.

İlk maç 1978’de
İki ülke arasındaki ilk kar-

şılaşma, 1978 yılında oynandı. 
Galler’in kuzeyindeki Wrex-
ham şehrinde yapılan karşı-
laşmayı Galler 1-0 kazandı. İlk 
yarısı golsüz sona eren maçta 

Galler’e galibiyeti getiren golü 
70. dakikada Deacy attı.

Son maç berabere
Ay-Yıldızlılar, Galler ile 

son olarak 21 Kasım 2023’te 
EURO 2024 elemeleri son 
maçında Galler’in başkenti 
Cardiff’te karşı karşıya geldi. 
Galler’in golü 7. dakikada 
Neco Williams’tan 
gelirken, ay-yıldızlı 
ekip, 70. dakikada 
Yusuf Yazıcı ile 
beraberliği sağla-
dı. AA

Türkiye ile Galler arasın-
daki en gollü karşılaşma, 20 
Ağustos 1997’de oynandı. Ali 
Sami Yen Stadı’nda Teknik 
Direktör Mustafa Denizli 
yönetiminde sahaya çıkan 

Ay-Yıldızlı ekip, ilk yarısı 3-3 
sona eren karşılaşmayı ikinci 
yarıda bulduğu gollerle 6-4 
kazandı. Karşılaşma, iki takım 
arasındaki en gollü müsaba-
ka olarak kayıtlara geçti.

10 GOLLÜ MÜSABAK A10 GOLLÜ MÜSABAK A
Türkiye rakibiyle 

oynadığı son 2 kar-
şılaşmayı kaybetme-
di. Ay-Yıldızlı ekip, 
Galler ile 2028 Avrupa 
Şampiyonası Eleme 
Grubu’nda oynadığı 
2 maçta 1 galibiyet, 1 
beraberlik aldı. Türki-
ye, Samsun’da oynanan 
mücadeleyi Umut 
Nayir ve Arda Güler’in 
golleriyle 2-0 kazandı. 
Galler’de oynanan maç 
ise 1-1 sona erdi.

Son 2 
karşılaşmada 

yenilgi yok

İki ülke A milli futbol takımları arasında yapılan maçlarda alınan sonuçlar şöyle:İki ülke A milli futbol takımları arasında yapılan maçlarda alınan sonuçlar şöyle:
Tarih Yer Organizasyon                     Sonuç
21.11.2023     Cardiff Avrupa Şampiyonası Elemeleri 1-1
19.06.2023 Samsun Avrupa Şampiyonası Elemeleri 2-0
16.06.2021 Bakü  EURO 2024 0-2
20.08.1997 İstanbul  Dünya Kupası Elemeleri 6-4
14.12.1996 Cardiff Dünya Kupası Elemeleri 0-0
25.03.1981 Ankara Dünya Kupası Elemeleri 0-1
15.10.1980 Cardiff Dünya Kupası Elemel eri 0-4
21.11.1979 İzmir Avrupa Şampiyonası Elemeleri 1-0
29.11.1978 Wrexham  Avrupa Şampiyonası Elemeler  0-1
Not: Maç sonuçlarında ilk takım Türkiye alınmıştır.

Geride kalan maçlar

İZMİR’DE yaşayan Lina Nisa 
Akgül (19), Wushu Kung Fu Fe-
derasyonu Milli Takım Antrenörü 
babası İsam Akgül (48) sayesinde 
başladığı Wushu Kung Fu’da kısa 
sürede Milli Takım’a yükseldi. Tür-
kiye’yi temsil eden Akgül, 4’üncü 

Wushu Taichi Dünya Şampiyo-
nası’nda 3’üncü oldu. Çocuk-

luk hayalini gerçekleştir-
diğini söyleyen Akgül, 

“Babam İhsan Akgül 
ilk antrenörüm. 

Kendisi spora 

başlamam için vesile oldu. Dünya 
3’üncüsü olduğum zaman hissetti-
ğim duyguyu tarif edemem” dedi.

İzmir’de ilk
İzmir’de yaşayan Lina Nisa Akgül, 

4 yaşında babası Wushu Kung-Fu 
Federasyonu Milli Takım Antrenörü 
İsam Akgül sayesinde ‘wushu kung 
fu’ya başladı. Kısa sürede başarılı 
olan Akgül, 2019’da Milli Takım 
sporcusu oldu. Türkiye’deki şampi-
yonalarda 7 birincilik alan Akgül, 
katıldığı Avrupa şampiyonaların-

da ise çok sayıda derece elde etti. 
Türkiye’yi temsil eden Milli Takım 
sporcusu Akgül son olarak 21-28 
Ağustos tarihleri arasında Singa-
pur’da düzenlenen 4’üncü Wushu 
Tai Chi Dünya Şampiyonası’na ka-
tıldı. Burada 3’üncülük madalyasını 
elde eden Akgül, İzmir’den wushu 
taolu spor dalında ilk kez derece 
alan sporcu olarak kayıtlara geçti. 
Akgül, elde ettiği başarı sonucu YÖK 
tarafından Ege Üniversitesi Spor 
Bilimleri Fakültesi, Spor Yöneticiliği 
Bölümü’ne yerleştirildi. DHA

Wushu kung fu’da Dünya 3’üncüsü olduWushu kung fu’da Dünya 3’üncüsü oldu
Lina Nisa Akgül, Wushu Kung Fu Federasyonu Milli Takım Antrenörü babası İsam Akgül sayesinde Wushu Kung Fu’da Dünya üçüncüsü oldu

Göztepe Paul 
Onuachu’yu istiyor

Vincenzo Vincenzo 
MontellaMontella

ArdaArda
GülerGüler

İrfan Can İrfan Can 
KahveciKahveci

Lina Nisa Lina Nisa 
AkgülAkgül

İhsanİhsan
AkgülAkgül


